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1995’ten beri..
BAYRAM’DA  BAYRAM 

EDECEKSİNİZ..
‘GERÇEK LEZZET’

TORKAM’DA AÇILIYOR!

KÜÇÜKÇEKMECE’DE DOLU DOLU
23 NİSAN KUTLAMALARI

Küçükçekmece Bele-
diyesi, 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bay-
ramı’nı birbirinden renkli 
etkinliklerle kutladı. Kü-
çükçekmeceli çocuklar, 
ilçenin pek çok noktasında 
düzenlenen etkinliklere bü-
yük ilgi gösterdi. Katılımın 
yoğun olduğu programda 
çocuklar gün boyunca gö-
nüllerince eğlendi.n 7’DE

Maltepe’den doğan sanat ateşi 
Yıllar sonra tekrar Maltepe’yi sardı

2009 yılında 
Maltepe’de bir grup 
fotoğrafçının bir 
araya gelmesiyle 
kurulan İstanbul 
Anadolu Yakası 
Fotoğraf Sanatı Der-
neği’nin (ANAFOD) 
2022 yılı fotoğraf 
sergisi Maltepe Prof. 
Dr. Türkan Saylan 
Kültür Merkezi’nde 
fotoğraf tutkunlarıy-
la buluştu. n 8’DE

Ramazan ayında
boydaşlarını yalnız bırakmadı

Çepni

Dernekleri 

Federasyonu 

Çepni Dernekler Federasyonu Başkanı Recep Genç, Başkan 
Yardımcısı Bahadır Aşır ve yönetim kurulu üyeleri Ramazan 
ayında düzenledikleri ve katıldıkları iftar programlarında boy-
daşlarını yalnız bırakmadı. İstanbul’un her ilçesinde sivil top-
lum kuruluşlarıyla bir araya gelen Çepni Dernekler Federasyonu 
Başkanı Recep Genç ve yönetim kurulu üyeleri, tüm boydaşları-
nın Kadir gecesi ve Ramazan Bayramını kutladı. n 6’DA

Av. Sadiye Çelik; Gezi
davasındaki hukuksuzluklar

2013’teki Gezi Parkı eylemlerine ilişkin 
beraat kararının bozulmasının ardından Os-
man Kavala’nın da aralarında bulunduğu 17 
sanıklı davada karar çıktı. Mahkeme, Osman 
Kavala’ya ağırlaştırılmış müebbet hapis cezası 
verdi. Mücella Yapıcı, Çiğdem Mater, Hakan 
Altınay, Can Atalay, Mine Özerden, Yiğit Ali 
Ekmekçi, Tayfun Kahraman’a da 18’er yıl ha-
pis cezası verilmesinin ardından gazetemize 
değerlendirmede bulunan... n 17’DE

Avcılar Hospital Üniversite

Hastanesi Oldu
24’üncü yılına giren Avcılar Hospital, 

Haliç Üniversitesi ile yaptığı işbirliği çerçe-
vesinde üniversite hastanesi olduğunu dü-
zenlediği basın toplantısıyla duyurdu.5’TE

Başhekim 
Prof. Dr. 

Fetin Rüştü Yıldız

Ümraniye Belediyesi tara-
fından düzenlenen Gençlik 
Buluşması programının son 
konuğu Türkiye'nin 27. ve 
son başbakanı Binalı Yıldırım 
oldu.  Yıldırım, “Benim Başba-
kanlık dönemimde başımıza 
gelenler pişmiş tavuğun başına 
gelmez.” dedi. n 14’TE

Son Başbakan

Ümraniyeli
gençlerle buluştu

Bağcılar’da 23 Nisan coşkusu tam iki gün sürdü

Belediye Başkanı Özdemir: 
Önce çocukların başkanıyım

23 Nisan Ulusal Eğemen-
lik ve Çocuk Bayramı Bağ-
cılar’da düzenlenen şen-
likle dolu dolu kutlandı. 
İki gün boyunca süren 
şenlik birbirinden renk-
li etkinliklere sahne 
oldu. Şenliğin açılış 
töreninde konuşan Bağ-
cılar’ın çiçeği burnunda 
belediye başkanı Abdullah 
Özdemir “Öncelikle çocukla-
rımızın sonra da gençlerimizin 
belediye başkanı olacağız” dedi.n 15’TE

İSTANBUL’DA BİSİKLET
YOLLARI ARTIYOR

Merter; TOPBAŞ’A ÖNERMİŞTİ,  MÜJDE İMAMOĞLU’NDAN GELDİ:

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nde 
meclis üyeliği yaptığı dönemde İstanbul’un 
bir bisiklet şehri olması konusundaki zayıf 
karnesine değinen ve bisiklet yollarının 
artması için o dönem İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin stratejik bir planı var mı? diye 
soran Mehmet Berke Merter’in önergesi altı 
yıl aradan sonra yanıt buldu. n 10’DA

HASANPAŞAOĞLU: “ÇİL YAVRUSU

GİBİ DAĞILACAKLAR”

ALİ İHSAN
HASANPAŞAOĞLU

Küçükçekmeceli üyleri ile iftarda buluşan 
Hürriyetçi Eğitim Sendikası Genel Sekteri Ali 

İhsan Hasanpaşaoğlu mevcut sendikaların siyasi 
partilere payanda olarak hormonlu büyüdüklerini 
iddia etti. Temsilci sendikalarında iktidar değişince 
üyelerini kaybedip dağılacaklarını söyledi.  11’DE

Iğdırlılar bir taşla
iki kuş vurdular

İş insanı İrfan Tayfun’un uzun yıllar-
dır geleneksel hale getirdiği dostlarıyla 
gemide iftar ve boğaz gezisi etkinliği,  
bu sene de gerçekleştirildi. Tayfun ve 
dostlarına, Iğdırlılar Sosyal Dayanışma 
ve Kültür Derneği Yönetim Kurulu üyeleri 
ve Dünya Iğdır Dernekleri Federasyonu 
kurucu üyeleri eşlik ettiler. n 4’TE

Eğitimcilerle iftarda buluşan
Bozkurt: Size minnettarız

Esenyurt’taki eğitimciler ve aileleriyle 
iftarda buluşan Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt, “Bugüne kadar zor koşul-
larda verdiğiniz uğraşlar için çok teşekkür 
ediyorum, minnettarız.” dedi.n 13’TE

Müdürlük personelinin
canı yok mu? Depreme dayanıksız olduğu gerekçesi ile boşaltılan Şişli 

Etfal Hastanesi’nin ana binasına İl Sağlık Müdürlüğü çalış-
ma ofisi kurulacağı duyuruldu. Hakim görüş kamuoyunun 
oyalanıp arazinin ranta kurban edileceği şeklinde. 

Tam 122 Yıllık Şişli Etfal Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi, depreme dayanıksız olduğu 
gerekçesiyle boşaltıldı. Şişliler hastanenin 
yenilenerek yerine taşınmasını beklerken, 
İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü, hastane ana 
binasının çalışma ofisi olarak kullanılacağını 
ve bunun için tadilat ihalesine çıkılacağı-
nı duyurdu. Konu hakkında Ak Parti, CHP, 
Deva, İyi Parti, Memleket Partisi ve Kent 
Konseyi’nden çeşitli isimlerin görüşlerine 
başvurduk. 

Ak Parti’nin Şişli İlçe 
Başkanı Gökhan Yüksel:  
“Şişli Etfal Hastanesi ile 
ilgili bizlerde ilçe başkanlığı 
olarak yapılan inceleme-
leri ve raporları gördük. 
Binanın belli bölümlerinin 
depreme dayanıksız oldu-
ğunu bir mimar olarak ben 
de gördüm. 

Şişli Belediye Başka-
nı Muammer Keskin:  
“Deprem gerekçesiyle 
boşaltılan hastanenin ofis 
olarak çalışması için tadilat 
ihalesine çıkarılması bilime 
aykırı. Burada çalışacak 
insanlar için deprem riski 
yoksa, sağlık hizmeti veren 
hastane için mi deprem 
riski var?  

Şişli Kent Konseyi Baş-
kanı Şükran Eroğlu:  “Şişli 
Etfal sadece Şişli’nin değil 
çevredeki ilçelerin hatta 
bütün Türkiye’nin geldiği 
bir eğitim ve araştırma 
hastanesidir. Boşaltılma 
gerekçesi olarak depreme 
dayanıklı değil denildi. 
Depreme dayanıklı değilse 

neden ihaleye çıkıyor. Bunun kocaman bir 
yalan olduğu ortaya çıktı.”

CHP Şişli İlçe Başkanı 
Tamer Özcanlı:  Hasta-
nenin boşaltılmasındaki 
gerekçe depreme dayanıksız 
olmasıydı. Bu yeni çelişik 
durum yeniden kullanıma 
açılacak bir şekilde ihale 
yapılması İl Sağlık Müdür-
lüğü tarafından kullanıma 
açılması asıl amacın farklı 
olduğunu göstermektedir. 

Deva Partisi Şişli İlçe Başkanı Deniz 
İhtiyar Bektaş : Şişli Etfal benim gözümde 
Şişli’nin en önemli değerlerinden biridir. Bu 
minvalde hastane olarak hizmet vermesini 
istiyoruz. Bu konuda Şişli Etfal Dayanışması 
ile birlikte hareket ediyoruz. Konunun her 
açıdan takipçisiyiz. Hukuki tüm mücadele-
mizi ilçe başkanlığı olarak sürdüreceğiz. 

İyi Parti Şişli İlçe Başkanı 
Ahmet Ünal:. Buradan bütün ilgi-
lilere sesleniyoruz, ne yapmaya çalı-
şıyorsunuz, amacınız ne, hedefiniz 
ne bütün detayları şeffaf bir şekilde 
kamuoyuna açıklayın. Şişlililerin 
görüşü, onayı alınmadan böylesine 
bir sembol değerin bir takım rant 
iddialarına kurban edilmesi kabul edilemez. 

Memleket Partisi İstanbul İl 
Başkanı Eruğrul Gülsever:  

Madem ki depreme dayanık-
sızdı orada konumlandırılan arka-
daşlar için de aynı şey geçerli değil 
mi? Orada şimdi yerleştirecekleri 
insanların canlarını kaybedecek-
lerini düşünmüyorlar mı? Şimdi 
yavaş yavaş bu adımları atıyorlar. 
Kanaatimizce halkın sağlığı yerine kendilerine 
rant getirecek bir hikayenin peşinde olduğunu 
düşünüyorum. n HABERİN DEVAMI SAYFA 3’TE

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM
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122 Yıllık Şişli Etfal Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi, depreme daya-
nıksız olduğu gerekçesiyle boşaltıldı. 
Şişliler hastanenin yenilerek yerine 
taşınmasını beklerken, İstanbul il 
Sağlık Müdürlüğü, hastane ana bina-
sının çalışma ofisi olarak kullanıla-
cağını ve bunun için tadilat ihalesine 
çıkılacağını duyurdu. Yaklaşık üç 
yıldır hastanenin yenilerek yerinde 
hizmet vermesi için mücadele eden 
Şişli Etfal Dayanışması konu ile 
ilgili basın açıklaması yapacağını 
duyurdu. Dayanışmanın bileşenleri 
ve siyasi parti ilçe başkanlarına yeni 
gelişmelerle ilgili düşüncelerini 
sorduk.
“İLÇEMİZDE SAĞLIK HİZMETİ ÇÖKME 
NOKTASINA GELDİ”

Muammer 
Keskin (Şişli 
Belediye Baş-
kanı) ; 122 yıl-
lık bir geçmişe 
sahip olan Şişli 
Etfal Hastanesi, 
halkın iradesi 
yok sayılarak 
Şişli’den taşın-
mıştır. Üstelik 
hastanenin her 
birimi başka 
bölgelere taşı-
narak, halkın 
bütünsel bir sağlık hizmeti alması 
olanağı da ortadan kaldırılmıştır. 
Şişli Etfal’in taşınmasıyla birlikte 
halka nitelikli, ücretsiz ve erişilebilir 
kamusal sağlık hizmeti sağlamak 
için tek hastane kaldı. Bugün Etfal 
Hastanesi’nin taşınmasıyla birlikte 
ilçemiz ve yakın bölgesindeki sağlık 
hizmeti çökme durumuna geldi. 
Çünkü Prof. Dr. Cemil Taşçıoğlu Has-
tanesi oluşan yükü kaldıramamakta-
dır. Acil serviste bile bir hastaya ayrı-
lan süre 5 dakikayı geçmemektedir. 
Seyrantepe ve Büyükdere’ye taşınan 
yeni Etfal Hastanesine ulaşım da son 
derece eziyetlidir. Hiç kimse halkın 
yanı başındaki hastanesini elinden 
alıp, onları zor durumda bırakma 
hakkına sahip değildir. Deprem ge-
rekçesiyle boşaltılan hastanenin ofis 
olarak çalışması için tadilat ihalesine 
çıkarılması bilime aykırı. Burada 
çalışacak insanlar için deprem riski 
yoksa sağlık hizmeti veren hastane 
için mi deprem riski var? İlçemizde 
bulunan ve binlerce yurttaşımıza 
sağlık hizmeti veren Şişli Etfal Has-
tanesi’nin yerinde hizmet vermeye 
devam etmesi için gerekli tüm giri-
şimlerde bulunacağız. 
‘Etfal sadece Şişli’ye değil tüm 
Türkiye’ye hizmet veriyor’

Nurettin 
Tan (Şişli Bele-
diyesi Başkan 
Yardımcısı); 
Şişli Belediyesi 
olarak başından 
beri bu süre-
cin içindeyiz. 
Sadece Şişli’ye 
değil çevre 
ilçelerimiz, 
İstanbul hatta 
tüm Türkiye’ye 
122 yıldır sağlık 
hizmeti veren tam teşekkülü eğitim 
ve araştırma hastanesi olan Şişli Et-
fal Hastanesi’nin taşınması ile ilgili 
konu gündeme geldiği ilk günden 
itibaren yürütülen çalışmaları da 
yakından takip ediyoruz. Şişli Beledi-
yesi olarak da Şişli Etfal Dayanışma 
bileşenlerinin içindeyiz. Şişli Beledi-
yesi olarak ilçemizin önemli simge-
lerinden olan ve vatandaşlarımızın 
sağlık hizmetinden faydalandığı 
hastane ile ilgili hiçbir rant projesine 
onay vermeyeceğimizihalkımızın bil-
mesini isteriz. İl Sağlık Müdürlüğü,  
buranın ofis yapılmak üzere ihaleye 
çıkarılacağını duyurdu. Madem bina 
ofis yapılacak kadar sağlam mneden 
hastane taşındı? Sağlık ofisi oldu-
ğunda insanlar yaşamayacak mı 
buralarda? Şişli’de binlerce insana 
hizmet eden bir hastanenin göz göre 
göre kapatılmasına göz yummak, 
vatandaşlarımızın sağlık hizmeti 
hakkını engellemektir. Bu hastane-
nin kapatılması,  insanlarımızı özel 
hastanelere gitmeye mecbur bıraka-
cak. Türkiye mal olmuş bir hastaneye 
bunu yapmak mantığa ve akla aykırı. 
Yetkililerden Cemil Taşçıoğlu’nda 
olduğu gibi buranın yenilenmesinde 
emeği geçen herkese ayrıca teşekkür 
ediyoruz. Aynı şeyi Şişli Etfal Has-
tanesi için de istiyoruz. Şişli Etfal 
Hastanesi, yenilerek yerinde hizmet 
vermeye devam etmelidir. Bunun 
için yürütülecek tüm hukuki müca-
delenin içinde üstümüze düşen ne 
varsa yapacağız. 
“VATANDAŞLARIN SAĞLIK HİZMETİ 
ELİNDEN ALINMAMALI”

Şükran 
Eroğlu (Şişli 
Kent Konseyi 
Başkanı);Şişli 
Etfal Eğitim 
ve Araştırma 
Hastanesi ilçe-
mizde 122 yıllık 
bir hastanedir 
ve Şişli’deki iki 
devlet hastane-
sinden biridir. 
Hastanenin il-

çemizden taşınmasıyla Şişli halkının 
sağlık hakkına erişimi engelliyor. 
İlçemizde iki hastaneden biri olan 
Cemil Taşçıoğlu Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi şu an dolup taşıyor,  in-
sanlar randevu alamıyorlar. Şişli’de 
14 tane özel hastane var. Vatandaşlar 
bir dünya para ödeyerek oraya mı 
gitsinler? Ayrıca evrensel tüketici 
hakları var. Temel gereksinimlerin 
karşılanması hakkı ve sağlık hakkı 
da bunlardan biridir. Sağlık hizme-
tinin de ücretsiz olması gerekiyor. 
Türkiye’de her şeyin paraya çevrildiği 
bir ortamda maalesef sağlık da ticari 
bir hale getirildi. Ücretsiz dedikleri 
sağlık hizmetinden bir sürü kesinti 
yapılıyor. Biz Etfal’i geri istiyoruz. 
Şişli Etfal sadece Şişli’nin değil çev-
redeki ilçelerin hatta bütün Türki-
ye’nin geldiği bir eğitim ve araştırma 
hastanesidir. Boşaltılma gerekçesi 
olarak depreme dayanıklı değil denil-
di. Depreme dayanıklı değilse neden 
ihaleye çıkıyor? Bunun kocaman bir 
yalan olduğu ortaya çıktı. 
"KÖKLÜ BİR SAĞLIK KURULUŞU RAN-
TA KURBAN EDİLMEMELİDİR”

Tamer 
Özcan-
lı (CHP 
Şişli İlçe 
Başkanı) 
; Bu süreç 
yaklaşık üç 
yıldır devam 
ediyor. Bizde 
kamuoyuna 
yansıdığı 
andan itiba-
ren sürecin 
yakın takip-
çisi olduk. 
Hastanenin 
boşaltılmasındaki gerekçe depre-
me dayanıksız olmasıydı. Bu yeni 
çelişkili durum, yeniden kullanıma 
açılacak bir şekilde ihale yapılması 
İl Sağlık Müdürlüğü tarafından kul-
lanıma açılması asıl amacın farklı 
olduğunu göstermektedir. İktidarın 
diğer benzer kamusal alanlarda yap-
tığı gibi hastane alanını ranta açma 
tehlikesini görüyoruz. Dolayısıyla 
bizim mücadelemiz sonuna kadar 
devam edecek. Hem ihale sürecini 
hem de sonraki gelişmeleri takip 
edeceğiz. Bölgedeki kamu hastanesi 
ihtiyacı da sabit. Şişli’de sadece bir 
kamu hastanesi kaldı. Çevre ilçele-
rin hatta Tüm Türkiye’nin hizmet 
aldığı tam teşekkülü bir araştırma ve 
eğitim hastanesiydi. Böyle köklü bir 
sağlık kurumunun ranta kurban edi-
lerek tasfiye edilmesi karşı çıkılması 

gereken bir durumdur. Parti genel 
merkezimiz, belediyemiz ve il baş-
kanlığımız ve ilçe olarak bu sürecin 
yakın takipçisiyiz gerekli her türlü 
hukuki mücadelenin içinde olacağız. 

Deniz İhtiyar Bektaş (DEVA Partisi 
Şişli İlçe Başkanı); Ülkemize ait bir 
değer hastane. Bunun üzerinden 
rant sağlanmasının hiçbir şekilde 
etik olmadığını düşüyorum. Şişli 
Etfal benim gözümde Şişli’nin en 
önemli değerlerinden biridir. Bu 
minvalde hastane olarak hizmet 
vermesini istiyoruz. Bu konuda Şişli 
Etfal Dayanışması ile birlikte hareket 
ediyoruz. Konunun her açıdan takip-
çisiyiz. Hukuki tüm mücadelemizi 
ilçe başkanlığı olarak sürdüreceğiz. 
“HASTANEMİZİN YENİDEN SAĞLIK 
HİZMETİ VERMESİ İÇİN ÇALIŞMALA-
RIMIZI SÜRDÜRÜYORUZ”

Gökhan 
Yüksel (AK 
Parti Şişli 
İlçe Başka-
nı);  Şişli Etfal 
Hastanesi ile 
ilgili bizlerde 
ilçe başkanlığı 
olarak yapılan 
incelemeleri ve 
raporları gör-
dük. Binanın 
belli bölümle-
rinin depreme 
dayanıksız 
olduğunu bir 
mimar olarak 
ben de gördüm. Fakat şu anda idari 
bina olarak kullanılacak bina ana 
binadır. Burada da bölgelere ayrıldı. 
Kamu Hastane Hizmetleri Başkan-
lığı’nın dördüncü bölge idari birimi 
oraya gelecek. Onunla ilgili bir boya 
badana anlamında bir tadilat yapıla-
cağı bilgisi var. Koordinasyon birimi 
orada olacak. Burası zaten hastane 
olarak vakfedilmiştir. Ve yerine de 
yeniden hastane yapılacaktır. Zaten 
orada 12 poliklinik ve acil hizmeti 
veriliyor. Çünkü tüm yükü kaldıracak 
kapasitesi yoktu. Hastanenin bütçesi 
ve projesi hazırlandığında yeniden 
hastane yapılacak ve hizmet vermeye 
devam edecektir. Bu süreçte idari 
birim, 12 poliklinik ve acil hizmeti 
vermeye de devam edecektir. Şişlili 
tüm vatandaşlarımızın bu konuda 
müsterih olmasını istiyoruz. Hasta-
ne dışında hiçbir fonksiyonla kulla-
nılmayacak. Şişli Etfal Hastanemizin 
daha modern ve güvenli bir şekilde 
hizmet vermesi sürecinin hızlı bir şe-
kilde yürümesi için elimizden geleni 

yapmaya çalışıyoruz. 
“ŞİŞLİ ETFAL HASTANESİ YERİNDE 
KALMALIDIR!”

Ahmet Ünal 
(İYİ Parti Şişli 
ilçe Başkanı); 
Şişli Etfal, 
hiç kuşkusuz 
adı ilçemizle 
bütünleşmiş, 
sembol olmuş 
değerli kurum-
larımızdan biri. 
Hastanenin 
depreme daya-
nıksız olduğu 
ileri sürülerek apar topar boşaltılma-
sı ve vatandaşlarımız için ulaşımı 
çok zor olan Seyrantepe ve Büyük-
dere'ye taşınması tartışmalara yol 
açmıştı. Gelinen noktada görülüyor 
ki, hastanenin depreme dayanıklı 
olmadığı iddiası gerçeği yansıtmıyor 
çünkü ‘acilen boşaltılması gerekiyor’ 
denilen binaların ofise dönüştürül-
mesi için ihale düzenleniyor. Bura-
dan bütün ilgililere sesleniyoruz, ne 
yapmaya çalışıyorsunuz, amacınız 
ne, hedefiniz ne? Bütün detayları şef-
faf bir şekilde kamuoyuna açıklayın. 
Şişlililerin görüşü, onayı alınmadan 
böylesine bir sembol değerin bir ta-
kım rant iddialarına kurban edilmesi 
kabul edilemez. Şişli Etfal Hastanesi 
Şişli’de kalmalıdır, Şişli’de olmalıdır. 
Süreci yakından takip etmeye devam 
edeceğiz.

Çağlar Sezgin (Memleket Par-
tisi Şişli İlçe Başkanı); Şişli’nin 122 
yıllık geçmişe sahip olan Şişli Etfal 
Hastanesi’nin 
depreme daya-
nıklı olmadığı 
gerekçesiyle 
taşınması ka-
rarından sonra 
hastane, ikiye 
bölünerek Sey-
rantepe Huzur 
Mahallesi ve 
Sarıyer-Büyük-
dere’ye taşın-
dı. Yalnızca 
bu taşınma 
sürecinde bile Şişli Etfal’e duyulan 
büyük ihtiyaç sebebiyle tüm randevu 
taleplerinde aksaklıklar yaşanmış, 
hastalar bu yeni hastane adreslerine 
erişimde büyük zorluklar çekmiştir. 
Şişli Etfal Hastanesi yalnızca Şişli 
halkının değil, çevre ilçelerden de 
hastalarımızın sağlık hizmetine 
ihtiyaç duyduğu kapsamlı ve nitelikli 
hizmet veren bir eğitim araştırma 
hastanesidir. Başta Şişli olmak üzere, 

çevre ilçelerle birlikte vatandaşımı-
zın ücretsiz, nitelikli ve kapsamlı 
sağlık hizmeti alma hakkı kısıtlan-
mış; hastalarımızın çoğu Prof. Dr. 
Cemil Taşçıoğlu Hastanesini tercih 
etmek zorunda bırakılmıştır. Dep-
reme dayanıksız olan binada başka 
kurumların faaliyet göstereceği 
gündeme gelmiştir. Deprem sebep 
gösterilerek boşaltılan hastane bina-
larında yeniden yapılanmaya gerek 
olmadan faaliyete devam edilebili-
yorsa bu en çok yine vatandaşın, yine 
Şişli Etfal’in hakkıdır. Öncelikli olan 
rant değil, vatandaşımızın sağlık 
hakkıdır. 
“ŞİŞLİ ETFAL YERİNDE HİZMET
VERMEYE DEVAM ETMELİDİR”

Ertuğrul 
Gülsever 
( Memle-
ket Partisi 
İstanbul İl 
Başkanı); Şişli 
Etfal Hastanesi 
ile ilgili tüm 
gelişmeleri 
yakından takip 
ediyoruz. Daha 
önce buna 
benzer bir 
konu Taksim 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi ile ilgili 
olmuştu. Toplumla birlikte bütünleşe-
rek hastanenin konusundaki girişim-
lerimiz netice verdi. Sonunda toplu-
mun yararlanacağı bir hastane olarak 
hizmet vermeye devam etti. Aynı 
şekilde Şişli Etfal ile ilgili de oluşan 
muhalefetin bu şekilde sonuç almasını 
diliyorum. Kamu hastaneleri orada ko-
nuşlanmış durumdalar. Mademki dep-
reme dayanıksızdı orada konumlandı-
rılan arkadaşlar için de aynı şey geçerli 
değil mi? Orada şimdi yerleştirecekleri 
insanların canlarını kaybedeceklerini 
düşünmüyorlar mı? Şimdi yavaş yavaş 
bu adımları atıyorlar. Kanaatimizce 
halkın sağlığı yerine kendilerine rant 
getirecek bir hikayenin peşinde oldu-
ğunu düşünüyorum. Hastane ilçeden 
kesinlikle taşınmamalı. Yerine yenisi 
yapılarak hizmet vermesi sağlanmalı-
dır. Hastaneleri kentin dışına atmaya 
hizmet ediyor. Özel hastanelerin tama-
mı kentin merkezlerinde konumlan-
mış vaziyette. Halk devletin hastane-
lerine ulaşım başta olmak üzere çeşitli 
nedenlerle gidemeyen vatandaşlar özel 
hastanelere mecbur bırakılmaktadır. 
Bu da vatandaşların sırtına yeni yükler 
yüklemektedir. Şişli Etfal Dayanışması 
ile birlikteyiz. Bu konunun sonuna 
kadar takipçisi olacağız.

n FİDAN UĞUR / KENT YAŞAM

ihaleye verilmesine
tepkiler büyüyor

Şişli Etfal’in

Şişli Etfal Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin deprem açısından yüksek riskli gösterilerek iki farklı bölgeye taşınmasının ardın-
dan hastanelerinin yenilenmesini ve yerine yeniden taşınarak hizmet vermeye devam etmesini bekleyen Şişlililer’e kötü haber 
İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü’nden geldi. Etfal Hastanesi’nin ana binası alt katlarının çalışma ofisi olmak üzere İstanbul İl Sağlık 

Müdürülüğü tarafından tadilat ihalesine gidileceği haberi üzerine tepkiler de büyümeye başladı… 
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İş insanı İrfan Tayfun’un uzun 
yıllardır geleneksel hale getirdiği 
dostlarıyla gemide iftar ve boğaz 
gezisi etkinliği,  bu sene de gerçek-
leştirildi. Tayfun ve dostlarına, Iğ-
dırlılar Sosyal Dayanışma ve Kültür 
Derneği Yönetim Kurulu üyeleri ve 
Dünya Iğdır Dernekleri Federasyo-
nu kurucu üyeleri eşlik ettiler.
TAYFUN: DOSTLARLA İFTAR 
SOFRASINDA OLMAK MUTLULUK 
VERİCİDİR

LT Konfeksiyon Yönetim Kuru-
lu Başkanı İrfan Tayfun’un uzun 
yıllardır geleneksel hale getirdiği 
dostlarıyla gemide iftar ve boğaz 
gezisi etkinliği, bu sene de gerçek-
leştirildi.

Bir aile şirketi olan LT Konfek-
siyon yönetiminin geleneksel hale 
getirdiği gemiyle boğaz turu ve 
sonrasında iftar sofrası etkinliği bu 
sene de gerçekleştirildi. Dostlarıyla 
iftar sofrasında bir araya gelen İş 
insanı İrfan Tayfun burada yaptığı 
konuşmasında gelen dostlarına 
teşekkür ederek, Kadir Gecesi ve 
Ramazan Bayramlarını kutladı.
BEKLENEN FEDERASYON KURULDU

Etkinlikte bulunan Iğdırlılar 
Sosyal Dayanışma ve Kültür Derne-
ği yönetimi uzun süredir çalışma-
ları devam eden ve yeni kurulan 
‘Dünya Iğdır Dernekleri Federasyo-
nu’nun son imzaları bu etkinlikte 
attılar. Iğdırlılar “Bir taşla iki kuş 
vurdular” olarak değerlendirilen 
bu imzalardan sonra sivil toplum 
kuruluışu adına yeni döneme 
geçilmiş oldu. 
DÜNYA IĞDIR DERNEKLERİ FEDE-
RASYONU BAŞKANI ABDULHADİ 
AKMUGAN 

LT Konfeksiyon tarafından 
gerçekleştirilen etkinlikte kuru-
luş aşamasının son imzalarının 
atılmasından ardından Dünya 
Iğdır Dernekleri Federasyonu’nun 
kurucu başkanı olarak görevlendi-
rilen Abdulhadi Akmugan yaptığı 

konuşmada öncelikle İrfan Tayfun 
ve kardeşlerine, federasyonun 
kurulmasında görev alan kurucu 
dernek başkanlarına, yönetim 
kuruluna ve tüm katılanlara teşek-
kür etti. Akmugan, federasyonun 
amaçlarından şu şekilde bahsetti:

“Iğdır ve Iğdırlıların birliği 
adına kaygısı olan insanların bir 
araya gelerek kurduğu bu fede-
rasyonumuzun en önemli görev-
lerinden biri dünyanın neresinde 
olursa olsun ulaşabildiğimiz tüm 
Iğdırlıların sesi olmak, tanışması-
na kaynaşmasına vesile olmaktır.”
İSMİ NEDEN DÜNYA IĞDIR DERNEK-
LERİ FEDERASYONU?

Akmugan, konuşmasının 
devamında federasyonun isminin 
neden Dünya Iğdır Dernekleri Fede-
rasyonu olduğunu da şöyle özetledi:  
“Hepimiz biliyoruz ki 1970’li yıllar-
da Türkiye’nin genelinde olduğu 
gibi Iğdır halkıda aş, iş, ekmek 
diyerek yorganını sırtına altı ve İs-
tanbul, Ankara, İzmir hatta Avrupa 
ve dünyanın her noktasına gitti. 
Doğal olarak da insanlarımız bir-
birinden ve kültürel değerlerinden 
koptu. Bu gerçekleri de göz önünde 
bulundurarak federasyonun kurucu 
beş derneği bir araya gelerek sadece 
Türkiye de değil tüm dünyada ki 
Iğdırlıların birbirine, memleketine 
köyüne ulaşması adına köprü göre-
vi görmeyi amaçladık. ,

‘Neden beş dernek’ sorusuyla 
da zaman zaman karşılaşıyoruz. 
Beş dernek olmasını nedeni hızlıca 
federasyonun kurulmasını sağla-
maktır. Ve bunu da gerçekleştirdik. 
Çünkü kurulma süreci yorucu 

bir süreçtir, bürokratik işlemleri 
çoktur. Gördüğünüz gibi aylardır 
uğraşmamıza rağmen son imzaları 
da burada denizin ortasında atmış 
olduk. Federasyonumuz denizler 
ve okyanuslar kadar bereketli ve 
hayırlı olsun. Bu gün itibariyle 
federasyonumuza katılmak isteyen 
tüm derneklerimizi de evraklarını 
tamamlamak şartıyla bünyemize 
alacağız.” dedi
PERİHAN ABAY’IN İLK KİTABI 
GÖRÜCÜYE ÇIKTI

Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve 
Kültür Derneği Yönetim Kurulu 
Üyesi de olan Dr. Perihan Abay’ın 
yazdığı “Etik Liderlik Ve Örgütsel 
Adalet Algısının Örgütsel Sinizm 
Davranışlarına Etkisi” isimli kitabı 
da ilk önce bu etkinlikte görücüye 
çıktı. 
DÜNYA IĞDIR DERNEKLERİ FEDE-
RASYONU KURUCU DERNEK VE 
BAŞKANLARI

Iğdırlılar Sosyal Dayanışma Ve 
Kültür Derneği Başkanı Cafer Kılıç

Esenyurt Iğdırlılar Dernek Baş-
kanı Ali Sakar, İskader Başkanı Ali 
Angi, Tuzluca Kalaça Köyü Dernek 
Başkanı Serkan Tayfun, Tuzluca ve 
Çevre Köyleri Dernek Başkanı Kah-
raman Akdemir. n KENT YAŞAM

Iğdırlılar bir taşla iki kuş vurdular
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Avcılar Hospital Üniversite

Hastanesi Oldu
Sağlık sektöründe uzman hekimler ve son teknolojik tedavi-

leri barındıran Avcılar Hospital yeni bir işbirliğine imza attı. Av-
cılar Hospital Yönetim Kurulu Başkanı Recep Tetik ve Başhekim 
Prof. Dr. Fetin Rüştü Yıldız önderliğinde Avcılar Hospital, Haliç 
Üniversitesi ile yaptığı işbirliği çerçevesinde üniversite hastanesi 
olduğunu düzenlediği basın toplantısıyla duyurdu.
“HAYALLERİMİZİ GERÇEKLEŞTİRDİK” 

Yönetim Kurulu Başkanı Recep Tetik, konuyla ilgili yaptığı 
açıklamada, “Avcılar Hospital hastanemiz 24’üncü yılına girdi. 
‘Bir gün üniversite hastanesi oluruz’ diye hayaller kuruyorduk. 
Profesörümüz ve Başhekimimizin emeği ile hayallerimizi 
gerçekleştirdik. Tabelamızı da 3 gün önce astık. Bu grubun 
gerçekten elleri taşın altına değil de bedenleri taşın altındaydı.” 
ifadelerini kullandı.
“ÖNCE NİTELİĞİNİ SONRA NİCELİĞİNİ ARTIRACAK”

Avcılar Hospital’ın üniversite hastanesi olması ile ilgili 
detayları Başhekim Prof. Dr. Fetin Rüştü Yıldız paylaştı. Yıldız, 

“Avcılar Hospital’ı ‘daha ileri bir seviyeye nasıl taşıyabiliriz’ diye 
yaklaşık bir buçuk yıl önce çalışmaya başladık.  Değerli baka-
nımız Mehmet Müezzinoğlu önderliğinde ve Yönetim Kurulu 
Başkanımız Sayın Recep Tetik ve diğer çalışma arkadaşlarımızla 
beraber üniversite hastanesi olmamızın bize sağlayacağı ve 
bölgemize sağlayacağı katkıların çok büyük olduğunun bilincin-
deydik.  Bu motivasyonla çalışmaya başlayarak kısa bir süre önce 
hedefimize ulaştık.  Ama tabii ki bu birinci hedefimiz. Haliç 
Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi olarak tabelamızı astık. Bu 
bize ciddi bir katkı sağlayacak. Hem Haliç Üniversitesi’nin hem 
de Avcılar Hospital’ın güçlerini birleştirmesi ile verilen sağlık 
hizmetini önce niteliğini sonra niceliğini arttıracak. İyi Hizmet 
sunmak için çok çabalayacağız. Hastanemiz 203 yatağa ulaştı, 
her türlü onkolojik cerrahinin yapılabildiği ve her alanda uzman 
hekim arkadaşlarımızın bulunduğu hastane haline geldik. 
Bundan sonraki hedefimiz bu hizmeti daha yüksek alanlara 
taşımak. Hedeflerimize ulaşmak için büyük bir gayretle çalışaca-
ğız.” ifadelerini kullandı. n SÜLEYMAN ÇAY / KENT YAŞAM

24’üncü yılına giren Avcılar Hospital, Haliç Üniversite-
si ile yaptığı işbirliği çerçevesinde üniversite hastane-
si olduğunu düzenlediği basın toplantısıyla duyurdu.

Akçansa, BIST 
Sürdürülebilirlik 
Endeksi'nde

Sürdürülebilir ürünler 
üretmeye, alternatif kaynak-
ları kullanmaya, yenilikçi 
teknolojiler geliştirmeye ve 
toplumsal fayda sağlamaya 
odaklanan; bu yönüyle sür-
dürülebilirlik performansını 
istikrarlı şekilde yükselten 
Akçansa, Borsa İstanbul’un 
(BIST) Sürdürülebilirlik En-
deksi’ne dahil oldu.

‘Artı Yaşam’ sloganıyla 
çevrenin korunmasından 
toplumsal fayda sağlamaya 
kadar geniş, kapsamlı ve 
sürdürülebilir bir çerçevede 
olumlu etki yaratmaya odak-
lanan Akçansa, 1 Nisan 2022 
itibarıyla kurumsal sürdü-
rülebilirlik performansları 
üst seviyede olan şirketlerin 
paylarının yer aldığı BIST 
Sürdürülebilirlik Endeksi’ne 
dahil oldu.  

Sürdürülebilirlik yak-
laşımı ve uygulamalarını, 
ekosistemine de yayarak 
sektörün dönüşümüne 
destek olmayı amaçlayan 
şirket, daha yaşanabilir bir 
dünya için hayata geçirdiği 
faaliyetlerindeki başarılı per-
formansı ve kurumsal yöne-
tim uygulamaları ile gönüllü 
olarak katıldığı değerlendir-

me sürecinin 
neticesinde en-
deks kriterlerini 
yerine getirerek 
listede yerini 
aldı. 
“Sürdürülebilir 
gelecek için buradayız”

Akçansa Genel Müdürü 
M. Zeki Kanadıkırık, konuya 
ilişkin yaptığı değerlendir-
mede, “Sürdürülebilirliği 
finansal boyutunun ötesinde 
çevresel, sosyal ve yönetim 
boyutları ile de tüm faali-
yetlerimizin merkezinde 
tutuyoruz. Sürdürülebilirlik 
stratejimizin merkezin-
de yer alan inovasyon ve 
dijital dönüşüm faaliyetle-
rimizle çevresel ayak izimizi 
azaltmaya odaklanıyoruz.  
Ekiplerimizin geliştirdikleri 
daha düşük karbonlu katkılı 
tip çimento ürünleri ile ka-
litemizden ödün vermeden 
daha sürdürülebilir ürünler 
geliştirerek “Biz Akçansa 
olarak dünya için buradayız” 
diyoruz. Tüm faaliyetlerimiz-
de kaynaklarımızı mümkün 
olan en verimli seviyede 
kullanmaya odaklanıyoruz. 
Türkiye’de Beton Sürdürü-

lebilirlik Konseyi 
tarafından verilen 
‘Kaynakların So-
rumlu Kullanımı 

Belgesi’ni alan ilk 
çimento şirketiyiz. 

Büyükçekmece ve Ça-
nakkale fabrikalarımız ile 

Gebze ve Kemerburgaz Hazır 
Beton Tesislerimiz şu anda 
altın seviye belgelere sahip-
ler. Öte yandan toplumsal 
yatırımlarımızla sosyal kal-
kınmaya destek oluyor, işi-
mizi yaparken daima ‘önce 
insan’ diyoruz.  Çeyrek asrı 
aşan sektör yolculuğumuzda 
sahip olduğumuz deneyim 
ile yakın zamanda açıkladı-
ğımız 2030 Sürdürülebilirlik 
Hedeflerimize ulaşmak için 
var gücümüzle çalışıyoruz. 
Bu yöndeki çalışmalarımızın 
neticesinde şirketlerin kay-
nakların verimli kullanımı, 
sera gazı emisyonları, ürün 
sorumluluğu, çalışan hak-
ları, insan hakları, sosyal 
sorumluluk faaliyetleri ve 
kurumsal yönetim uygu-
lamaları gibi pek çok farklı 
alanda değerlendirildiği böy-
lesine değerli bir endekste yer 
almaktan mutluluk ve gurur 
duyuyoruz” dedi.

Başhekim Prof. Dr. Fetin Rüştü Yıldız

M.Zeki Kanadıkırık
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39 ilde hızlı bir şekilde örgütlenerek Çepni 
Dernekler Federasyonu çatısı altında bir araya 
gelen Çepniler Ramazan ayında da birbirlerini 
yalnız bırakmayarak, iftar sofralarında buluştu. 
Çepni Dernekler Federasyonu’nun Marmara Bölgesi 
Roman Dernekler Federasyonu ile Avcılar Belediyesi 
ev sahipliğinde  ortak tertip ettiği il, ilçe, köy ve 
dernek başkanları, muhtarlar, il dernekler birliği 
başkanları, siyasi parti ilçe başkanları, meclis 
üyeleri ile,Avcılar Belediye Başkanı Turan Han-
çerli, CHP İstanbul Milletvekili Yunus Emre, Çepni 
Dernekler Federasyonu Başkanı Reçep Genç, Başkan 
Yardımcısı ve İETT Destek Hizmetleri Daire Başkanı 
Bahadır Aşır ile yönetim kurulu üyeleri Av. Sadiye 
Çelik ve Metin Turgut’un katıldığı toplantıda bir 
konuşma gerçekleştiren Federasyon Başkanı Recep 
Genç, Avcılar Belediyesi’nin kendilerini ağırlaması 
dolayısıyla teşekkür ederek şunları söyledi; 
Recep Genç; Ramazan, sevgidir, 
saygı ve hoşgörüdür

Sözlerimize başlamadan önce Kadir Gecenizi 
ve Ramazan bayramınızı kutluyor insanlığa sevgi, 
barış, huzur getirmesini diliyorum. Ramazan İsla-
mın merhametini,  hakkaniyetini, bilgi ve erdemle 
bütünleşmiş ahlakını tüm insanlığa anlatan bir 
aydır. Ramazan, her bir kendisiyle içtenlikle yüzleş-
tiği, kendisini yenilediği iç dünyasını tazelediği ve 
her yıl insanlığı daha iyiye taşımak amacıyla gelen 
bereketli bir aydır. İnsanlar arasında dayanışma 
ruhunun, yardımlaşma ve kalp birliğinin perçinlen-
mesine sebep olan Ramazan ayı sahip olduğumuz 
nimetler şükretmemizi ve o nimetlere sahip olama-
yan insanlarımızı kendimizden önce düşünmemiz 
gerektiğini bize anımsatır. Ramazan ayı ihtiyacı 
olanı hatırlamanın onlara yardım etmenin ayı ol-
duğu için kutsal ve bereketlidir. Ramazan, sevgidir, 
saygıdır, paylaşımdır. Bizler birbirimize tebessüm 
etmeyi unutmadan, kırmadan birbirimize saygı ve 
hoşgörü göstererek bu kutsal ayın gerçek amacına 
ulaşmasını sağlayabiliriz. Unutmayalım ki birlik ve 
beraberlik içinde olduğumuz sürece her geçen gün 

daha da güçleneceğiz. Bu ramazan bayramı sonra 
Muaviye ve Yezit ile özdeşleşen zalim düzen yıkılsın. 
Halka zulm edenlere karşı halkın aşkı ile, umuduyla 
büyüyen, adalet dağıtıcısı Hz. Muhammed ile onun 
soyu ile devam etsin. Bu savaş bin yılların savaşı, 
bu özlem bin yılların özlemi olarak bayramlaşsın. 
Karanlıklara karşı aydınlansın. Zalime karşı adalet 
gelsin. Saraylar, köşkler yaptırıp terör estiren 
diktatörlere karşı sofradakilerini herkesle paylaşan 
adil yöneticiler hep var olsun. İnsanlara işkence 
yapan, doğruları dile getirenleri zindanlara atan, 
devletin imkanlarını yandaşlarına peşkeş çeken, 
ağzı küfürlü despotlara karşı adalet kılıcı, terazisi 
gibi Zülfikârı barış  için sembolleştiren bir ölümsüz 
yiğidin arkasında giden topluluklar nefes alsın. 
Dedem Korkut’tan beri soy soylanıp, boy boylayan 
ozanların yani Pir Sultanların çağırdıkları pirler 
meydan açsın. Bu duygularla sözlerime söz verirken 
bu güzel sofralarda sizlerle buluşmaktan mutluluk 
duyuyorum. Hoşgeldiniz..Hepinizi saygıyla selam-
lıyorum. 
Avcılar Belediye Başkanı Turan 
Hançerli;  Bir arada olmaktan mut-
luluk duydum

Daha sonra söz alan Marmara Bölgesi Roman 
Dernekleri Federasyonu Başkanı Sinan Karaca 
Öztürk de Avcılar Belediye Başkanı Turan Hançer-
li’ye kendilerini ağırladıkları için teşekkür ederek, 
çalışmaları hakkında kısa bilgiler verdi. Dernek 
üyelerine de katılımlarından dolayı teşekkür eden 
Sinan Karaca Öztürk, ‘Tüm yurttaşlarımızın Kadir 
Gecesi ve Ramazan Bayramı’nı kutluyor herkese 
sağlık, mutluluk ve huzur dolu günler diliyorum’ 
dedi.  Avcılar Belediye Başkanı Turan Hançerli’de iki 
federasyon yöneticileri ve üyeleriyle biraraya gel-
mekten mutluluk duyduğunu ifade ederek, iftara 
katılan herkese teşekkür etti. 
Ramazanda Amatör Spor Kulüpleri 
ve Köy dernekleri de unutulmadı 

Çepni Dernekler Federasyonu Başkanı Recep 

Genç, Başkan Yardımcısı ve İETT Destek Hizmet-
leri Daire Başkanı Bahadır Aşır ve beraberindeki 
yönetim kurulu üyelerinin katıldığı Kastamonu 
Çatalzeytin Spor Kulübü ve Kastamonu Çatal-
zeytin Çepni Köyü Derneği iftarlarına da katıldı. 
Spor Kulübü yöneticileri ve dernek yöneticileriyle 
biraraya gelmekten mutluluk duyduklarını ifade 
eden Genç, derneklerimizin ve spor kulüplerimizin 
yaşadığı tüm sorunları hep birlikte çözme konusun-
da üzerime düşen tüm görevleri yerine getirmeye 
hazırız’ dedi. 

Daha sonra söz alan  Çatalzeytin Spor Kulübü 
Başkanı, Uçar Özcan, ‘Bu yıl 50. Yılımızı kutladık. 
Ben bizleri hiçbir zaman yalnız bırakmayan Çepni 
Dernekler Federasyonu Başkanı Recep Genç ve tüm 
yönetim kurulu üyelerine her zaman yanımızda 
oldukları için ve bizleri yalnız bırakmadıkları için 
kendilerine teşekkür ediyorum. Hedefimiz kulübü-
müze başkanlık kazandırmak. Nasip olursa daha 
büyük kitlelere hitap edeceğiz. Amacımız gençle-
rimize ve çocuklarımıza hizmet etmek. Bu görev 
yaparken bizlere çalışmak düşüyor, başkanlarımızın 
da bize destek vermesi gerekiyor’ dedi. 
‘Amatör Spor Kulüplerine hizmet 
etmek vazifemizdir’

Çepni Dernekler Federasyonu Başkan Vekili Ba-
hadır Aşır ise spor kulüplerinin toplumsal anlamda 
önemli bir görevi yerine getirdiklerini belirterek, 
‘Kulübü bugüne getirenleri takdir ediyoruz. Kulübü 
daha ileriye taşımak hepimizin göreve. Spor ortak 
kültürümüz gençliğimize hizmet etmektir’ diye 
konuştu.  Çatalzeytin Spor Kulübü kadın Antrenö-
rü Özgür Gözüaçık, kulübün en büyük hedefinin 
lige girmek olduğunu ifade ederek nihayetinde 
şampiyonluğu elde etmek için çalışmalarına hız 
verdiklerini belirterek, sporda gelecek amatör spor 
kulüplerinde bunun için amatör spor kulüplerine 
sağlıklı ortamda spor yapma imkan olanaklarının 
yaratılması gerektiğini söyleyerek iftara katılan 
herkese teşekkür etti. n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Ramazan ayında
boydaşlarını yalnız bırakmadı

Çepni
Dernekleri 

Federasyonu 

Çepni Dernekler Federasyonu Başkanı Recep Genç, Başkan Yardımcısı Bahadır Aşır ve yönetim kurulu üyeleri Ramazan ayında düzenledikleri 
ve katıldıkları iftar programlarında boydaşlarını yalnız bırakmadı. İstanbul’un her ilçesinde sivil toplum kuruluşlarıyla bir araya gelen Çepni 

Dernekler Federasyonu Başkanı Recep Genç ve yönetim kurulu üyeleri, tüm boydaşlarının Kadir gecesi ve Ramazan Bayramını kutladı



Küçükçekmece Belediyesi, 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı birbirinden 
renkli etkinliklerle kutladı. Küçükçekmeceli 
çocuklar, ilçenin pek çok noktasında düzenle-
nen etkinliklere büyük ilgi gösterdi. Katılımın 
yoğun olduğu programda çocuklar gün boyunca 
gönüllerince eğlendi.
Kutlamalar gün boyu devam etti 

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nın 102. yıl dönümü kutlamaları 
programı, Küçükçekmece Belediyesi önündeki 
tören alanında gerçekleştirilen anma töreni 
ve  Mustafa Kemal Atatürk’ün anıtına çelenk 
bırakılması ile  başladı. Törene Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, Küçükçekmece 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Murat Gözüdok, siyasi 
parti temsilcileri, muhtarlar ve STK’lar katıldı. 
Kemal Çebi: 23 Nisan’ı Küçükçekmeceye 
yakışan etkinliklerle kutladık

Etkinliklerde çocukları yalnız bırakma-
yan Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, 23 Nisan mesajında, ‘’Milli mücade-
lenin en önemli adımlarından olan Türkiye 
Büyük Millet Meclisi’nin açılışı ve 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı 
Küçükçekmeceye yakışan etkinliklerle 
kutladık. Çocuklar, barış dolu bir geleceğin 

teminatı, sevgiyle örülecek bir yaşamın 
neşesidir. Geleceğimizin teminatı olan ço-
cuklarımızın mutlu olması için çalışıyoruz 
çünkü onların mutluluğu bizim de mutlulu-
ğumuz. Bugün burada bizimle bu çoşkuyu 
yaşayan vatandaşlarımıza teşekkür ediyor, 
çocuklarımızın bayramını kutluyorum’’ ifa-
delerine yer verdi.
Başkan Çebi koltuğunu
Betül Bozan’a teslim etti

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı’nda Küçükçekmece’de de gelenek değişme-
di. Şehir Er Müslüm Zengin İlkokulu öğrencileri 
Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi’yi 
makamında ziyaret etti. Çebi başkanlık koltu-
ğunu Betül Bozan isimli öğrenciye teslim etti ve 
çocukların taleplerini dinledi. 
Seyir Parkı’nda Volkan Abi 
ile Mutlu Çocuklar 

23 Nisan kutlamaları kapsamında Kuşlu 
Kütüphane Seyir Parkı’nda etkinlikler 
düzenlendi. ‘Volkan Abi ile Mutlu Çocuklar’ 
etkinliğinde çocuklar büyük ilgi gösterdi. 

 Kukla ve sihirbaz gösterilerini izledi, şar-
kılar ve marşlar eşliğinde dans ederek günleri-
ni kutladı. Etkinliğe katılan çocuklara pamuk 

şeker ve dondurma ikram edildi.
Kutlamalar gün boyu devam etti 

Kutlamalar ilçedeki Gündüz Çocuk Ba-
kımevlerinde, Kültür Merkezlerinde ve Fevzi 
Çakmak Meydanı’nda gün boyunca devam 
etti.  Bando ekibi gösterisi, müzik dinletileri, 
yüz boyama, palyaço gösterisi, şiir dinletisi, 
çuval yarışması, halat yarışması, meddah 
gösterisi ve çocuk oyunları ile çocuklar keyifli bir 
gün geçirdi. Etkinlikler, Fevzi Çakmak Meyda-
nı’nda Şerbet konseri ile son buldu.
Birgül Cengiz: Çocuklar günlerini özgürce 
eğlenerek kutladı

Etkinliklere katılan vatandaşlardan Birgül 

Cengiz, ‘’Çocuklar boyama yaptılar, yarışmala-
ra katıldılar, kızım halat çekme yarışmasında 
birinci oldu. Çocuklar için yapılan bu prog-
ramlardan çok mutluyuz. Çocuklarım için 
değişiklik oldu, stres attılar, günlerini özgürce 
kutladılar ve mutlu oldular. Belediye Başkanı-
mız Kemal Çebi’ye teşekkür ediyoruz’’ dedi.
Hira Cengiz: Çok eğlendim, mutlu oldum 

Halat çekme yarışmasında birinci olan Hira 
Cengiz ise ‘’23 Nisan benim için mutluluk ifade 
ediyor.Atatürk bize bu bayramı armağan etti. 
Bugün burada çok eğlendik, yüzümü boyadılar, 
halat çekme yarışmasına katıldım ve birinci ol-
dum. Her şey çok güzeldi çok eğlendim, mutlu 
oldum’’ diye konuştu. 

Bade Feraye Irmak: Uzun zamandır böyle 
eğlenememiştim

Gün boyunca etkinliklerle eğlenen 
çocuklardan  Bade Feraye Irmak, ‘’Sabah 
geldik bir sürü gösteri vardı, yüz boyama 
vardı çok eğlendik. Yarışmalara katılamadım 
çok yorulmuştum eve gittim tekrar geldim. 
Tahta bacak da çok eğlenceliydi şimdi onun 
yanına gidip fotoğraf çekineceğim. 23 Nisan 
da normal günlerden daha çok eğlenmeliyiz 
bugün bizim günümüz. Pandemiden dolayı 
uzun zamandır böyle eğlenememiştim.  Bu-
gün çok güzel oldu her şey için çok teşekkür 
ederim’’ dedi.
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Dünyanın farklı ülkelerinden gelen çocuklar 23 Nisan coşkusunu Kartal’da yaşadı. 102 Çiçek Çocuk 
Değişim Programı kapsamında Kartal’a gelen çocuklar Belediye Başkanı Gökhan Yüksel ile buluştuk-

tan sonra video konferans sistemiyle de CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ile bir araya geldi.
102 Çiçek Çocuk Değişim Programı kapsamında 

Balçova, Edirne, Bayramiç, Kartal, Odunpazarı, Lüle-
burgaz ve Subaşı Belediyeleri tarafından dünyanın farklı 
ülkelerinden gelen çocuklar Türkiye'de misafir edildi. 
Program kapsamında, Bulgaristan'ın Sitovo köyü ve Ardino 
(Eğridere) şehri, Moldova Gagavuz Özerk Cumhuriyeti'nin 
Kıpçak şehri ve Doğu Türkistan'dan gelen çocuklar Kartal'da 
misafir edildi. 
KÜLTÜRLERİNİ TANITTILAR

Kartal'da 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
kapsamında yapılan gösterilerde yer alarak kendi kültür-
lerini tanıtma fırsatı yakalayan çocuklar, online olarak 
gerçekleştirilen etkinlikte ise kendi şehirlerini tanıtarak 23 
Nisan ile ilgili duygularını açıkladı.  

CHP Balkan Masası tarafından organize edilen online 
toplantıya Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, CHP Sözcü Faik Öztrak, Kartal Belediye Baş-
kanı Gökhan Yüksel, Kıpçak Belediye Başkanı Oleg Grizan, 
belediye başkanları ve 102 Çiçek Çocuk Değişim Programı 
kapsamında Türkiye'ye gelen çocuklar katıldı.

GAGAVUZ'UN KIPÇAK BELEDİYESİ İLE KARTAL BELEDİYE-
Sİ'NİN KARDEŞ BELEDİYE OLACAK

Programda bir konuşma yapan Başkan Gökhan 
Yüksel, 102.yılda 102 misafir çocukla 23 Nisan coşkusunu 
kutladıklarını belirterek tüm çocukların 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı kutladı. Başkan Yüksel 
konuşmasının sonunda, Gagavuz'un Kıpçak Belediyesi ile 
Kartal Belediyesi'nin kardeş belediye olacağını müjdeledi.
KILIÇDAROĞLU: DÜNYANIN BÜTÜN ÇOCUKLARI DÜNYAYA 
BARIŞI GETİRMEK İSTER

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ise yaptığı 
konuşmada, "Belediye başkanlarımıza dünyanın bü-
tün çocuklarını buluşturdukları ve onların birbirilerini 
tanımalarına imkân sağladıkları için teşekkür ederim. 
Çocuklarımız konuşurken küçük notlar aldım. Hepsi barışı 
istiyorlar, sevgiyi istiyorlar, dostluğu istiyorlar; Dünyanın 
bütün çocukları dünyaya barışı, sevgiyi, dostluğu getirmek 
ister." diye konuştu.

Dünya çocukları Kartal’da
23 Nisan coşkusunu yaşadı

Yapılan Törende Günün anlam ve önemini 
anlatmak üzere konuşma yapan ESKOOP Sana-
yi Sitesi Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Akgün 
“23 Nisan 1920 günü Ankara’da Mustafa 
Kemal Paşa, Kuvay-ı Milliye heyeti ile Türkiye 
Büyük Millet Meclisi’nin açılışı yapılmıştır. 
Bugün Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
ilan edilmiştir. Bu anlamlı gün Türk ve dünya 
çocuklarına armağan edilmiştir.23 Nisan Ulu-
sal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’mızı bugün 
burada bizler de 102.yıl dönümünü yürekten 
coşku ve saadetle kutluyoruz.
“MEMLEKETİMİZE SAHİP ÇIKACAĞIZ”

“Milli bayramlar bir milletin milli şuu-
runun mayası ve anayasasısıdır” ifadeleriyle 
sözlerine devam eden Akgün konuşmasını şu 
ifadelerle tamamladı:

“Milli Şuuru Olmayan Milletlerin karşı kar-
şıya kaldıkları durumları hepimiz yakından bi-

liyoruz. Ülkesinde huzuru bozulan insanların 
her biri kaçacak ve sığınacak bir yer arıyor ama 
Türk kaçmaz. Çanakkale’de, Sakarya Meydan 
Muharebesi’nde, Dumlupınar’da İzmir’de ne 
yaptıysa, hepsini yapmaya her zaman hazır ve 
muktedirdir. O nedenle memleketimize sahip 
çıkacağız.
“İKTİDARLAR GELİP GEÇİCİDİR”

İktidarlar, Hükümetler gelip geçicidir ama 
devlet kalıcıdır. Devlet milletiyle devlettir ve 
devletin sahibi de bu millettir. O nedenle de 
devletimize, milletimize sahip çıkacağız. Biz 
çantamızı valizimizi elimize alıp gitmeyiz, 
gidemeyiz. Bir kapıdan geçerek orada önüne 
uzatılan bir tas çorbayı içmeyi Türk milleti 
onuruna, gururuna yediremez. O nedenle 
memleketimize, ülkemize sahip çıkacağız, va-
tanımızı her alanda koruyup kollamaya devam 
ediyoruz, edeceğiz” n KENT YAŞAM

Maltepe’den doğan sanat ateşi 
Yıllar sonra tekrar Maltepe’yi sardı

2009 yılında Maltepe’de bir grup fotoğraf-
çının bir araya gelmesiyle kurulan İstanbul 
Anadolu Yakası Fotoğraf Sanatı Derneği’nin 
(ANAFOD) 2022 yılı fotoğraf sergisi Maltepe 
Prof. Dr. Türkan Saylan Kültür Merkezi'nde 
fotoğraf tutkunlarıyla buluştu. 

Maltepe’de 2009 yılında bir grup fotoğ-
rafçının bir araya gelmesiyle kurulan ve 2013 
yılında resmiyet kazanan İstanbul Anadolu 
Yakası Fotoğraf Sanatı Derneği 9. Yaş gününü 
Maltepe Belediyesi ev sahipliğinde kutladı.

Üyelerinin fotoğraf birikimlerini ortaya 
çıkaran serginin birinci bölümünde Türk 
fotoğraf sanatının önemli isimlerinden Doç. 
Dr. A. Beyhan Özdemir, Cengiz Karlıova, Prof. 
Emre İkizler, Prof. Oktay Çolak, Prof. Osman 
Ürper, Özcan Yurdalan, Özkan Samioğlu ve 
Yusuf Darıyerli’nin editörlüğünde ANAFOD 
üyelerinin fotoğraf çalışmalarıyla ortaya çıkan 
“OCTAGON” adlı kitabın mini sergisi sunuldu. 
Bu bölümde pandemi döneminde ortaya çıkan 
yalnızlık duygusu ile mücadele edebilmek 
için sanatın insanları birleştirme ve bir araya 
getirme özelliğinden yararlanarak hazırlanan 

eserlere yer verildi.  
İKLİM KRİZİNE DİKKAT ÇEKİLDİ 

İkinci bölümde ANAFOD üyelerinin 
bireysel fotoğraf çalışmaları sanatseverlerin 
beğenisine sunuldu. Sergide sokaktaki yaşamı, 
insan öykülerini, doğayı ve mimariyi anlatan 
fotoğrafların yanı sıra portre, ışık-gölge ve 
grafik anlatımlı eserlere yer buldu. İklim krizi-
nin yaşama ve çevreye etkilerine dikkat çeken 
çalışmalar sunuldu.  
‘YAŞAMDA KAL’DAN KARELER SUNULDU 

Sanatçı Neşe Arı’nın altı yıl önce özel 
gereksinime sahip bireylerin yaşamları hak-
kında farkındalık ve toplum bilincini arttırma 
amacıyla hazırladığı “Yaşamda Kal” isimli 
sosyal sorumluluk projesinden eserler payla-
şıldı. Üçüncü bölümde Maltepe Belediyesi’nce 
geçtiğimiz yıl gerçekleştirilen Uluslararası 
Heykel Sempozyumu’nda ANAFOD üyelerince 
gerçekleştirilen fotoğraf çalışmaları dijital or-
tamda ziyaretçilerin beğenisine sunuldu. Sergi 
20 Mayıs’a dek Galeri A+B’de ziyaret edilebilir. 
n KENT YAŞAM

Metin Öztürk Bülent Kerimoğlu'nu ziyaret etti
Galatasaray Kulübü Başkan Adayı Metin Öztürk, 

Galatasaraylı kimliğiyle de tanınan Bakırköy Beledi-
ye Başkanı Dr. Bülent Kerimoğlu’nu ziyaret etti.

Galatasaray Spor Kulübü’nün 1 yılı doldurma-
dan ikinci kez seçim sürecine girmesiyle temaslarını 
hızlandıran başkan adayı Metin Öztürk, Galatasa-
ray Spor Kulübü Kongre Üyesi olan Bakırköy Bele-
diye Başkanı Dr. Bülent Kerimoğlu’nu makamında 
ziyaret ederek spor ve Galatasaray’ı konuştular.
“KAZANAN GALATASARAY OLSUN”

Nazik ziyareti için Öztürk’e teşekkür eden 
Kerimoğlu, “Galatasaray’a verdiğim destek hep 
ortadadır. Sayın Metin Öztürk’e de şahsıma göster-
diği bu nezakete teşekkür ediyor, seçim sürecinde 
başarılar diliyorum. Seçimlerden tek beklentim var, 
kazanan Galatasaray olsun” dedi. Metin Öztürk de 
yerel yönetimlerin spora verdiği desteğin son derece 
önemli olduğunu vurgulayarak spora katkıları için 
Kerimoğlu’na teşekkür etti. n KENT YAŞAM

Akgün: “Milli bayramlar bir milletin anayasasıdır”
23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramımızın 102.yıl dönümünü ESKOOP Sanayi 

Sitesi yerleşkesinde yer alan Atatürk büstü tören alanında coşkuyla kutladı.
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2020 yılına ait yevmiye, kebir, envanter
defterleri ve alış – satış evrakları kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür 25.04.2022
Eyüp Akıncı 

Halkalı Vergi Dairesi
Vergi No: 0270467320
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İSTANBUL’DA BİSİKLET
YOLLARI ARTIYOR

Merter; TOPBAŞ’A ÖNERMİŞTİ,  MÜJDE İMAMOĞLU’NDAN GELDİ:

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nde meclis üyeliği yaptığı dönemde İstanbul’un bir bisiklet şehri olması konusundaki zayıf karnesine 
değinen ve bisiklet yollarının artması için o dönem İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin stratejik bir planı var mı? diye soran Mehmet 

Berke Merter’in önergesi altı yıl aradan sonra yanıt buldu. 23 nisan kutlamaları kapsamında Fatih’te Mektep’ten Meclise Pedal’ etkinli-
ğine katılan İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstanbul’da bisiklet yollarının artacağının müjdesini verdi

CHP önceki dönem İstanbul Büyükşe-
hir ve Bahçelievler Meclis Üyesi Mehmet 
Berke Merter, 2016 Ekim Meclisi’nde 
İstanbul’da bisiklet yollarının artmasıyla 
ilgili meclise sunduğu ‘İstanbul bir bisik-
let şehri olabilir mi?’ başlıklı önergesinde 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin bu 
konu ile ilgili stratejik bir planı olup olma-
dığını sormuştu. Aradan geçen 6 yıldan 
sonra yanıt İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu’ndan geldi. 
Tarihi Yarımada, İBB ve Fatih Kocamusta-
fapaşa İlkokulu iş birliğinde düzenlenen 
“Mektepten Meclise Pedal” etkinliğine 
sahne oldu. Küçük büyük yüzlerce İstan-
bullu, 23 Nisan kutlamaları kapsamın-
da İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun 
startıyla pedal çevirdi. Turu başlatmadan 
önce Fatih ilçesindeki ilköğretim öğren-
cilerinin, sivil toplum kuruluşlarının 
bisiklet kulüplerinin ve velilerin yer aldığı 
bisikletlilerle buluşan İmamoğlu, Ordu 
Caddesi’nin yayalaştırılması konusunda 
ısrar olacağını söyledi. Bisiklet yollarının 
artması için çalıştıklarını kaydeden İma-
moğlu, “Bisiklet yollarının bildiğimiz bazı 
ana ana arterlere konması için ısrar ede-
ceğim. Vallahi en çok da çocuklar için… 
Dünyanın en güçlü yeteneklerine sahip 
olmalarını sağlamak adına onların temiz, 
sıhhatli, güzel bir ortamda yaşamasını 
sağlamamız lazım” dedi.
‘İBB’nin bu konuda stratejik bir planı 
olmalı’

CHP İstanbul ve Bahçelievler önce-
ki dönem meclis üyesi Mehmet Berke 
Merter, dönemin İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanı merhum Kadir Topbaş’ın 
yanıtlaması üzerine meclise sunduğu 
İstanbul bisiklet şehri olabilir mi? başlıklı 
önergesinde şu ifadelere yer vermişti.;

Sağlık Bakanlığı bisiklet kullanımı 
için web sitesindeki yazısında “Toplum-
da fiziksel aktivitenin teşviki için en 
iyi yöntemlerden biri kuşkusuz bisik-
let kullanımıdır. Bisikletin yaygınlaştığı 
ülkelerde bulaşıcı olmayan hastalıklar 
azalıyor be beklenen yaşam süresi artıyor. 
Ayrıca bisiklet, iyi bir fiziksel aktivite aracı 
olmanın yanı sıra çevrenin korunması, 
daha sağlıklı yaşam alanlarının oluşturul-
ması yolunda da önemli avantajlar sağlı-
yor” demektedir. Peki, İBB bu durumunda 
ne yapıyor? İstanbul’un bisiklet şehri 
olabilmesi için İBB öncelikle vizyonlu bir 
bisikletli ulaşım strateji planına sahip 
olması gerekir. Çevre, ulaşım, sağlık ve 
turizm için bisiklet kullanımının faydala-
rı düşünürsek İBB’nin bu konu da neden 

yeterli girişimlerde bulunulmadığını 
anlayamıyoruz.
‘Bisiklet yolları 
konusunda İstanbul 
kötü bir karneye sahip’

Öncelikle yapılması gereken mevcut 
olan bisiklet yollarının bakımı ve bu yolla-
rın kullanımının arabalarını park ederek 
engelleyen araç sürücülerine arabalarını 
park edememesi için bir yol ayrımı düze-
nekleri kurulması yada cezai yaptırımla-
rın daha çok uygulanması gerekmektedir. 
Ayrıca mevcut olan bisiklet park alanları-
nın da sık aralıklarla bakımdan geçmesi 
gerekmektedir. Maalesef birçok başka 
konuda olduğu gibi bisiklet kullanımını 
yaygınlaştırma konusunda da İstanbul, 
dünyadaki benzer metropollere göre çok 
kötü bir karneye sahip. Toplumumuzu 
bisiklet kullanımı koşunda bilinçlendir-
mek ve bisiklet kullanımı için motivasyon 
arttırıcı görseller, reklamlar hazırlanıp, 
yarışmalar ve turlar düzenlenebilir. 
Bisiklet sporuna okul çağımızdaki genç-
lerin ilgisini çekip gelecekteki toplumun 
bisiklet konusunda daha bilinçli olmasını 
sağlayabiliriz.
Merter, Tarihi yarımada da 
bir bisiklet ağı yolu 
kurulmalı demişti

Önergesinde İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin İstanbul’un bisiklet şehri 
olabilmesi için bisikletlilere kucak açması 
gerektiğini ifade eden Merter, ‘Güven-
li bisiklet yolları ağı kurarak, güvenli 
bisiklet park yerleri oluşturularak ve toplu 

taşıma araçları-
nın bisikletli 
entegrasyonu-
nu sağlayarak 
yapabiliriz. 
Tarihi 
yarımada da 
bir bisik-
let ağı yolu 
kurulması 
hem turizm 
açısından 
olumlu kat-
kıları olabilir, 
hem de tarihi 
yarım adanın 
trafik ve egzoz 
yükünü azaltmaya 
yardımcı olabilir. San 
Francisco’nun ünlü Golden 
Gate köprüsü bisiklet ulaşımı-
na açıktır. İstanbul’un 3 Boğaz köprüsü 
için güzel bir örnek olabilir. İstanbul 
sahillerindeki devlet mülkiyetinde olan 
alanların denize bakan tarafı yaya ve 
bisiklet ulaşımına açılmasın da seçenekler 
arasında olabilir.İBB bisiklet ulaşımını ge-
liştirmek için ne yapmakta ve gelecek için 
planı var mı? İstanbul kaç km bisiklet yo-
luna sahip ve gelecek hedefiniz bu konuda 
nedir?’ diye sormuştu. 
‘Dünya fosil yakıttan 
arınmış bir gelecek 
tasarlıyor’ 

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı kutlamaları kapsamında Tarihi 
Yarımada’da düzenlenen  bisiklet turunda 

Fatih Özgür Pe-
dallar Bisiklet 

Kulübü’nün 
birlikte-
liğinde 
gerçekleşen 
etkinlikte 
ilköğretim 
öğrenci-
leri, sivil 
toplum 
kuruluşla-
rı, bisiklet 

kulüpleri ve 
İBB bürok-

ratları birlikte 
pedal çevirdi. 

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, tur baş-

lamadan önce çocuklar 
ve bisikletlilerle buluştu. Ko-

nuşmasında dünyanın fosil yakıttan 
arınmış bir gelecek tasarladığını söyleyen 
İmamoğlu, çocukların bisiklet alışkanlığı 
kazanmasının önemini vurgulayarak 
bisiklet yollarının artması için bisiklet 
yollarının bildiğimiz bazı ana arterlere 
konması için ısrar edeceğim. Çoçukları-
mız daha temiz bir hava alsın diye ısrar 
edeceğim’ dedi. 
 “Araçtan arınmış bir 
Fatih hayal ediyorum”

 İmamoğlu, İstanbul’un yedi tepe-
sinin bulunduğu Fatih’le ilgili hayalini 
şöyle paylaştı: Araçtan arınmış, yolların-
da tertemiz, pırıl pırıl bisikletle dolaşılan, 
yaya yollarının bol olduğu bir Fatih. Var 
olan araçların ve otobüslerin elektrikle 

çalıştığı bir Fatih istiyorum. Tertemiz bir 
Fatih istiyorum. Kadim tarih diye dedi-
ğimiz, kadim kültür diye tariflediğimiz 
dünyanın belki de en güzel parçası diye 
tariflediğimiz alana bu yakışır. Sokakla-
rında,  dünyanın her tarafından gelen tu-
ristlerin, hayranlıkla izlediği, hayranlıkla 
baktığı, tarihi eserleri gezdiği ve burada 
oturan sizlerin o güzel kültürü nasıl yaşat-
tığını gördüğü bir Fatih’i istiyorum.
Bisikletliler için 
rotalar geliyor

İstanbul genelini kapsayan bir “Bisik-
let Master Planı” çalışıldığının bilgisini 
paylaşan İBB Başkanı, “Bisiklet yollarıyla 
ilgili tasarım rehber hazırlıyoruz. Bütün 
İstanbul’u kapsayan inanılmaz güzel rota-
lar çıkartıyoruz.” ifadelerini kullandı. 

Bisikletlilere keyifli ve güvenli sürüş 
dileyerek turu başlatan İmamoğlu, 
“İstanbul’un belki de dünyanın en güzel 
güzelliklerini tarihi güzelliklerini kapsa-
yan bu muhteşem rotada keyifli sürüşler 
diliyorum. Sevgili çocuklar hepinizi çok 
seviyorum. 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı kutlu olsun” cümleleriyle 
konuşmasını tamamladı. 
“MEKTEPTEN MECLİSE 
PEDAL” HAKKINDA 

“Mektepten Meclise Pedal”, İBB ve 
Fatih Kocamustafapaşa İlkokulu bün-
yesinde kurulan Fatih Özgür Pedallar 
Bisiklet Kulübü’nün işbirliğinde gerçekle-
şiyor. Etkinliğe Fatih İlçesindeki ilkokul ve 
ortaokullarda okuyan öğrenciler, bisiklet 
kulüp ve dernekleri ile veliler katılıyor. n 
FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 
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Küçükçekmeceli üyleri ile iftarda 
buluşan Hürriyetçi Eğitim Sendikası 
Genel Sekteri Ali İhsan Hasanpa-
şaoğlu mevcut sendikaların siyasi 
partilere payanda olarak hormonlu 
büyüdüklerini iddia etti. Temsilci 
sendikalarında iktidar değişince 
üyelerini kaybedip dağılacaklarını 
söyledi.  

Geçtiğimiz aylarda kurulan 
Hürriyetçi Eğitim Sendikası, en çok 
üyeye sahip olduğu Küçükçekme-
ce’deki  eğitim çalışanları için iftar 
düzenledi. Küçükçekmece Fethi 
Sekin Öğretmenevindeki iftar prog-
ramına sendikanın genel sekreteri 
Ali İhsan Hasanpaşaoğlu, Genel 
Başkan Yardımcıları Erdinç Öncel, 
Süleyman Yıldız, Kurucular Kurulu 
Üyesi Sinan Sakallı, Çatalca İlçe Baş-
kanı Halit Kaya Sagra’da katıldı. 

İftar programında katılanlara 
selamlama ve teşekkür konuşması 
yapan Küçükçekmece ilçe Başkanı 
Uğur Başar heyecan içinde olduğu-
nu vurguladı. Henüz yeni bir sendi-
ka olmalarına rağmen Küçükçekme-
ce’de hatırı sayılır bir üye sayısına 

sahip olduklarından söz etti. 
“BU SİSTEMİ DEĞİŞTİRECEĞİZ” 

Hürriyetçi Eğitim Sendikası 
Genel Sekreteri Ali İhsan Hasanpa-
şaoğlu ise şöyle konuştu: “ Hürri-
yetçi Eğitim Sendikası 20 kurucu 
arkadaşımızla kurduk. Türkiye’de 
bir sendikal alan var. Bir sendikal 
iklim var. Fakat son yıllarda malesef 
sendikalar siyasete payanda olmuş 
durumda. Dünyanın hiçbir yerinde 
siyasi iktidarlara payanda olarak 
sendikacılık yapılmaz. Yapanlara 
sarı sendika denir. Bizde 1 milyona 
yakın üyesi olan bir sarı sendika 
mevcut. Bir de artık sararmaya yüz 
tutan sendikalar var.  Bu sendikalar 
dört kişilik masada dört köşeyi tut-
muş, hepsi sırtını bir siyasi partiye 
dayamış. Birisi iktidara geldiğinde 
onlarda parti ile birlikte hormonlu 
bir büyüme içerisine giriyorlar. 

Partiler muhalefete düştüğünde 
ancak yeni iktidarı eleştirebiliyor-
lar. 1 milyona yakın üyesi olan bir 
Memur - Sen var. Toplu sözleşmede 
buçuklu zamlara imza attığı için 
hepimiz onları tanıyoruz. Hiç eylem 

yapıyorlar mı? yok. Mesai saatlerin-
den sonra iş bırakıyorlar. Sendikal 
tarihe geçecek eylemler yapıyorlar. 
Neden? Çünkü siyasi iktidara karşı 
eylem yapamayız diyorlar. Çünkü 
varlık sebebi siyasi iktidarlar. Yarın 
bu siyasi iktidarlar oradan gittik-
ten sonra onlarda çil yavrusu gibi 
dağılacaklar. Ama sistem değişmi-
yor. Bu sefer farklı bir siyasi iktidara 
eklenmiş yeni bir sendika boşluğu 
dolduruyor. 
“MASANIN ORTASINA OTURDUK”

Bunların dört köşesini tuttuğu 
masanın ortasına biz Hürriyetçi Eği-
tim Sendikası olarak geçtik oturduk. 
Dedik ki, biz bu sistemi değiştirece-
ğiz. Bu sendikal anlayışını sizlerle 
birlikte değiştireceğiz. Hiçbir siyasi 
partinin arka bahçesi olmamayı ta-
ahhüt ettik. Siyasi partilerden emir 
almayacağımızı çok açık bir şekilde 
beyan ettik. Siyasi partilerle ancak 
meramımızı anlatmak için oturur, 
konuşuruz. Siyaseti problemlerimi-
zin çözümü için sadece araç olarak 
kullanırız.” n TAYFUN ERCAN- 
KENT YAŞAM

HASANPAŞAOĞLU : “ÇİL YAVRUSU GİBİ DAĞILACAKLAR”

ALİ İHSAN
HASANPAŞAOĞLU

UĞUR BAŞAR
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Kağıthane Belediye Başkanı Mevlüt 
Öztekin yerel yönetim alanında uluslara-
rası işbirliğini güçlendirmek ve yurtdışın-
da yaşayan gurbetçileri ziyaret amacıyla 
gittiği Fransa’da yoğun ilgiyle karşılaştı. 
Öztekin resmi ziyaretleşti kapsamında 
Türkiye Cumhuriyeti Paris Büyükelçisi Ali 
Onaner ve Strazburg Başkonsolosu Muzaf-
fer Rami Şaylıman ile görüşen Öztekin, 
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş'ın da 
Fransa'da olması vesilesiyle kendisiyle bir 
araya geldi.
GURBETÇİLERLE BERABER İFTAR AÇTI

Strasbourg'daki Türk esnaf ve sivil top-
lum kuruluşlarını ziyaret eden Öztekin, 
yerel ve ulusal gündemi değerlendirerek 
çalışmaları hakkında görüş alışverişinde 
bulundu. Union of International Democ-
rats (UID) tarafından düzenlenen iftar 
programına katılan Öztekin, gurbetçilerle 

iftarını açarken UID Genel Başkanı Köksal 
Kuş ve bölge başkanları ile de buluştu.
“TÜRKİYE'NİN ARTIK ESKİ TÜRKİYE 
OLMADIĞININ ÇOK İYİ FARKINDALAR”

Yerel ve ulusal düzeyde Türkiye'de son 
20 yılda yaşanan değişim ve dönüşümü 
gurbetçilerle paylaştıklarını ifade eden 
Öztekin; “Gurbetçilerimiz sanki yurtdı-
şında değillermiş gibi Türkiye'yi bizim 
kadar yakından takip ediyorlar. Özellikle 
savunma sanayi, teknoloji, sağlık, ula-
şım, şehirleşme ve turizm konularında 
gelişmelerden bahsederken gururlandık-
larını görüyoruz. Türkiye'nin artık eski 
Türkiye olmadığının çok iyi farkında-
lar. Kendileriyle bir araya gelerek vatan 
hasretlerini gidermeye çalıştık, görüş 
alışverişinde bulunduk. Misafirperverlik-
lerinden dolayı kendilerine çok teşekkür 
ediyorum.” dedi. n KENT YAŞAM

Öztekin Fransa’daki Türklerle iftar sofrasında buluştur
Kağıthane Belediye Başkanı Mevlüt Öztekin yurt dışı temasları kapsamında gittiği Fransa’da gurbetçilerle iftarda bir araya geldi.



Sayfa_05.qxp_Yasam_Gazetesi  22.03.2021  20:28  Page 1

KENT GÜNCEL 2 Mayıs 2022 Pazartesi 13

Dünyanın en kapsamlı çocuk
ve gençlik sanat organizasyonu 

kapılarını tekrar açtı
İçerisinde 120’ye yakın atölye, söyleşi ve etkinliklerin yer aldığı ve bu yılki konsepti ‘buluş-
ma noktası’ olan dünyanın en kapsamlı çocuk ve gençlik sanat organizasyonu 6. Uluslara-

rası İstanbul Çocuk ve Gençlik Sanat Bienali, 22 Mayıs’a kadar kapılarını açık tutacak

2010 yılından bu yana 31 ülkeden katı-
lımın olduğu ve Beşiktaş Belediyesi’nin ev 
sahipliği yaptığı 6. İstanbul Çocuk ve Gençlik 
Sanat Bienali, MKM Beşiktaş Çağdaş’ta 
düzenlenen açılış töreniyle başladı. Törene 
Beşiktaş Kaymakamı Önder Bakan ve Be-
şiktaş Belediyesi Beltaş A.Ş Yönetim Kurulu 
Başkanı İnan Güney de katıldı.
SELÇUK: YARATICILIK SİZİ İLERİYE TAŞIYACAK

Açılış konuşmasını gerçekleştiren Bienal 
Direktörü Gazi Selçuk, “Yaratıcı yeni kuşak-
lar yetiştirmek için uygun iklim yaratıyo-
ruz” mottosuyla yola çıktıklarını belirterek, 
“Bienalimizin altıncısını gerçekleştiriyoruz, 
20 yıl sonra bugünkü mesleklerin yüzde 60’ı 
maalesef yok olacak ama çalışma becerisi 
olan, yaratıcı, farklı düşünebilen kişiler 
ayakta kalacak ve hayatlarını devam ettirebi-
lecek. Geleceğin en saygın mesleği yaratıcılık 
olacak çünkü yaratıcılık sizi ileriye taşıya-
cak.” dedi.
BAKAN: ÜLKEMİZİN GELECEĞİ ADINA GÜZEL 
ŞEYLERE İMZA ATACAĞINIZA İNANIYORUM

Törende konuşma gerçekleştiren Beşik-
taş Kaymakamı Önder Bakan; “Burada bu 
hafta sürdürülecek çalışmalarla gelecekteki 
inovasyonu yakalamak noktasında hep kendi 
mesleklerinizi ama en önemlisi de ülkemizin 
geleceği adına güzel şeylere imza atacağınıza 
en kalbi duygularla inanıyorum.” dedi.
GÜNEY: ALIN TERİ DÖKEN TÜM EMEKÇİLERİN 
DE EMEKLERİNE SAĞLIK

Beltaş A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı İnan 
Güney ise; “Beşiktaş’ımızın genç sanat ve 
sanatçı dostu çalışkan belediye başkanı Rıza 
Akpolat adına hepinize hoş geldiniz diyo-
rum. Günlerdir onlarca kişinin geç saatlere 
kadar hazırlamasına şahitlik ettiğim, bir-
birinden değerli eserin sergilendiği bianele 
katkı sunan tüm bileşenlere teşekkür edi-
yorum. Alın teri döken tüm emekçilerin de 
emeklerine sağlık diyorum. Burada kadına 
şiddeti, çevre ve doğa temalı eserleri, hayvan 

sevgisini, vatan sevgisini, cumhuriyet değer-
lerini sanatına çalışmasına yansıtmış sosyal 
duyarlılığı yüksek bu eserleri üreten gençleri-
miz ve çocuklarımız benim ülkemin yarınla-
rına olan inancımı perçinlemiş, umudumu 
yükseltmiştir.” dedi

Bianel, 20 Nisan-22 Mayıs tarihleri ara-
sında MKM Beşiktaş Çağdaş, Şehir Hatları 
Vapurları, Kadıköy ve Beşiktaş iskele mey-
danlarında düzenlenecek.
31 ÜLKE, 245 BİNDEN FAZLA İZLEYİCİ

2010–2018 yılları arasında beş defa 
düzenlenen Bienale 31 ülke ve Türkiye’nin 
55 ilinden 1.601 proje ile katılım sağlandı, 
28.960 öğrenci yapıtları, projeleri ve sahne 
performanslarıyla yer aldı, 1.969 okul, STK 
ve kurum Bienal’de temsil edilirken, 7.149 
öğretmen etkinliklerde öğrencilere rehber-
lik yaparak proje üretti ve yönetti. 245.661 
öğrenci ve yetişkin Bienallerde izleyici ola-
rak yerini alarak etkinliklere katıldı.

n KENT YAŞAM

Esenyurt’taki eğitimciler ve aileleriy-
le iftarda buluşan Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, “Bugüne 
kadar zor koşullarda verdiğiniz 
uğraşlar için çok teşekkür ediyo-
rum, minnettarız.” dedi.

Esenyurt Belediyesi, ilçe-
de görev yapan okul müdürü, 
öğretmenler ve ailelerinin davetli 
olduğu bir iftar programı gerçek-
leştirdi. Esenyurt Kültür Merke-
zi’nde gerçeklşetirilen programda 

Esenyurt Belediyesi, geleceğe 
ışık tutan eğitimcileri iftar sofrasın-
da ağırladı. İlçedeki okul müdürlerinin, 
öğretmenlerin ve ailelerinin davetli olduğu iftar 
yemeği, Esenyurt Kültür Merkezi’nde gerçekleş-
ti. Geleceği inşa eden eğitimcilerle buluşulan 
iftar sofrasına Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt’un yanı sıra Belediye Başkan Yar-
dımcıları Selçuk Günerhan ve Hayrettin Baba-
han da katıldı.
“ÖĞRETMENLİĞİN NE KADAR ZOR BİR MESLEK 
OLDUĞUNU ÇOK İYİ BİLİYORUM”

Bir öğretmen çocuğu olarak eğitimcilerin ya-
şadığı zorluklara ve verdikleri emeklere değinen 
Belediye Başkanı Bozkurt, “Bugüne kadar zor 

koşullarda verdiğiniz uğraşlar için çok 
teşekkür ediyorum, minnettarız. Bir 

öğretmen çocuğu olarak öğretmen-
lerin hangi zor koşullarda çalış-
tığını, öğretmenliğin ne kadar 
zor bir meslek olduğunu çok iyi 
biliyorum. Değerli öğretmenle-
rim, bugün ve içinde bulundu-
ğumuz ay bizim inancımıza göre 
çok önemli bir ay. Ramazan ayı 

yoklukların paylaşıldığı, aslın-
da varlıktan yokluğa aktarıldığı, 

oruçlarımızı beraber açtığımız, 
sorunların konuşulduğu, sohbetlerin 

olduğu bir ay. Burada beraber olmak kadar 
birlik beraberlik kadar güzel bir şey yok. Allah 
hiç kimseyi çocuklarının, ailesinin karşısına 
boynu bükük göndermesin. Hiç kimse yoklukla 
karşılaşmasın. Gönül ister ki herkes bu dünya-
da hak ettiği rızkı alsın, gönlünce tüketsin ve 
geleceğe umutla baksın. Bu bence birlik beraber-
likle, adaletle, hukukla olur. Dolayısıyla umuyo-
rum ki ruhumuz bu ayda terbiye olur ve olanlar 
olmayanlara karşı vicdani görevlerini yerine 
getirir. Birliğimiz, beraberliğimiz ve dirliğimiz 
daim olsun, güzellikler sizinle olsun.” ifadeleri-
ni kullandı. n KENT YAŞAM

Eğitimcilerle iftarda buluşan
Bozkurt: Size minnettarız

ÇEBİ “KÜÇÜKÇEKMECE DE TAMAMLAYACAĞIM”
Küçükçekmece Trabzonlular Derneği’nin iftarında konuşan Küçükçekmece Belediye Baş-

kanı Kemal Çebi “ Allah ne kadar ömür verdiyse Küçükçekmece’de tamamlayacağım” dedi. 
Küçükçekmece Trabzonlular Derneği yoğun ka-

tılımlı bir iftar programı düzenledi. İki yıldır hem-
şeri bağına bakmaksızın binlerce erzak kolisi dağı-
tımı yapan, erzakları  ilçedeki mahalle muhtarları 
aracılığıyla dağıtan dernek yönetimi iftar vesilesi 
ile muhtarla teşekkür etti. Dernek merkezinde 
düzenlenen iftara muhtarların büyük çoğunluğu-
nun katıldığı gözlemlendi. Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, İyi Parti Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Fatma Çolak, Saadet Partisi Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı Feyzullah Çürük ve çeşitli kurum ve 
kuruluşlarda görev yapanTrabzonlu ve Küçükçek-
meceli pek çok kişi iftara katıldı. 
KABA: “ÇEBİ İLE ÇALIŞMAKTAN
MEMNUNİYET DUYUYORUM”

Dernek Başkanı Hafız Şirazi Kaba iftar davetine 
katılanlara teşekkür etti. İhtiyaç sahiplerine 
ulaşmak noktasında Küçükçekmece Belediyesi ve 
muhtarlardan büyük destek aldıklarını belirten 
Kaba memnuniyetini ifade etti. Derneğin onursal 
başkanı da olan Küçükçekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi’nin Trabzonlu olması dolayısıyla gurur 
duyduklarını söyleyen Kaba kendisinin de belediye 
meclis üyesi olduğunu hatırlatarak “ Hemşerim 
Sayın Kemal Çebi Başkanım ile Küçükçekmece Be-
lediyesi’nde birlikte hizmet ediyor olmaktan dolayı 
oldukça memnuniyet duyuyorum” dedi. 
KESKİN: “ GÜZEL DUYGULAR İÇERİSİNDEYİZ”

Küçükçekmece Muhtarları adına söz alan İnö-
nü Mahallesi Muhtarı Sedat Keskin; “ Mahallele-
rimizdeki ihtiyaç sahiplerine desteğinizden dolayı 
tüm muhtar arkadaşlarım adına Küçükçekmece 

Trabzonlular Derneği’nin her bir üyesine teşekkür 
ediyorum. Bu akşam sizlerle Ramazan’ın bu güzel-
liğini paylaşmaktan, iftarımızı birlikte açmaktan 
dolayı güzel duygular içerisindeyiz.” diye konuştu. 
ÇEBİ: “ ÇEKMECELİYİZ DİYE HAVA YAPARDIK” 

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi ise “ 
bu tarz programlarda siyasi görüşlerimizi değil, insa-
larımızı ve Küçükçekmeceli olmamızı öne çıkarma-
mız gerekiyor. Bunu da önemli bir şekilde hisseden 
birisiyim. Bundan dolayıda gerek muhtarlarımıza, 
gerek kanaat önderlerimize, gerek siyasi partilerimi-
zin başkanlarına ve temsilcilerine ayrı ayrı teşekkür 
ediyorum. Buna STK temsilcileri de dahil. Nereye 
gidiyorsak, nerede bir araya geliyorsak görüyorum, 
bundan da çok mutluyum.  Benim yaşımda olanlar 
veya yaşı yakın olanlar  bilirler. Çocukluğumda 
Halkalı tarafı ayrıydı. Orayı Küçükçekmece olarak 
bilmiyorduk. Onlarla kavga ederdik. Dövdüğümüz 
zamanda bağırırdık biz Çekmeceliyiz diye. Biz Çek-
meceliyiz diye onlara hava yapardık. Şimdi kavgayı 
gürültüyü bırakarak Küçükçekmeceliliği hissetmek 
önemli. Ben burada yaşıyorum. Burada yaşamaya 
devam edeceğim. Dolayısıyla ben burada gördüğüm 
bütün insanların gerek siyasette, gerek iş adamı ola-
rak, gerek kanaat önderi olarak, gerek muhtar olarak 
hissettiğim bir şey var. Ben burada yaşayacağım, 
ağırlıklı olarak insanlar benim gibi. Allah ne kadar 
ömür verdiyse Küçükçekmece’de tamamlayacağım 
diyenlerdenim. Bu akşam burada hep beraber olduk. 
Küçükçekmece Belediye Başkanı olarak çok mutlu 
olduğumu bunun çok değerli ve kıymetli olduğunu 
söylemek isterim” diye konuştu. n TAYFUN ERCAN- 
KENT YAŞAM
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Son Başbakan Ümraniyeli gençlerle buluştu
Ümraniye Belediyesi tara-
fından düzenlenen Genç-

lik Buluşması programının 
son konuğu Türkiye'nin 

27. ve son başbakanı 
Binalı Yıldırım oldu.  Yıldı-

rım, “Benim Başbakanlık 
dönemimde başımıza 

gelenler pişmiş tavuğun 
başına gelmez.” dedi.

Ümraniye Be-
lediyesi tarafın-
dan Ümraniyeli 
gençlere yöne-
lik başlattığı 
“Gençlik Buluş-
maları”  çalış-
malarına devam 
ediyor. Ümrani-
ye Belediyesi’nin 
Gençlik Buluşmaları 
çalışmasına AK Parti Genel 
Başkanvekili ve Türkiye’nin 
sOn Başbakanı Binali Yıldırım konuk 
oldu. Meydan AVM’de yer alan Just Academy adlı 
mekânda gerçekleşen “Gençlik Buluşmasına” öte 
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım ve Üm-
raniye Kaymakamı Cengiz Ünsal da katıldı. 

Türkiye’nin geçirdiği evreleri değişim ve dönü-
şümleri anlatan Binali Yıldırım, siyasetten günlük 
yaşantısına kadar birçok noktada gençlerin merak 
ettiği soruları yanıtladı. Gençler ile birlikte türkü 
de söyleyen Binali Yıldırım, sahura kadar süren 
programda birbirinden farklı konularda geçlerle 
sohbet etti.
İSMET YILDIRIM: GENÇLERE SUNULAN 
İMKANLAR ARTARAK DEVAM EDECEK

Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
Türkiye’nin yaşadığı değişim ve dönüşümlerden 
bahsederek gençlere sunulan imkânların artarak 
devam edeceğine gençlerin Türkiye’nin aydın-
lık yüzü olduğuna dikkat çekerek eskiden olan 
imkânsız ve yetersizlikleri ortadan kaldırdıklarını 
gelişen ve değişen teknolojiler ile gençlere daha 
fazla imkân sağlandığının altını çizdi. Gençler 
için atılan adımları Ümraniye’de gençler için elle-
rinden gelen her şeyi en iyisi yapmak istediklerini 
söyledi.
“BİZLERİN TECRÜBESİ GENÇLERİN 
ENERJİSİ TÜRKİYE’NİN GÜVENCESİ” 

AK Parti Genel Başkanvekili Binali Yıldırım, “ 
İsmet Yıldırım başkanımızla tanışıklığımız çok 
eskilere dayanıyor. Cumhurbaşkanımız İstanbul 
Büyük Şehir Belediye Başkanlığı zamanından beri 
farklı görevlerde hep birlikte çalıştık.  Ben İstan-
bul’a 1967 yılında Erzincan’dan İstanbul’a 3 günde 
geldim. Köprüler o zamanlar yoktu. Üsküdar Hare-
me gelip oradan Avrupa yakasına geçebiliyorduk. 
O günlerde Türkiye böyleydi yetersizdi. Günü-
müzde mukayese bile edilemez. İstanbul doğu ile 
batının hem çatıştığı hem de buluştuğu bir yerdir. 
İstanbul sadece 2 kıtayı birbirine bağlamakla 
kalmıyor, çok farklı meziyetleri olan bir şehir. Tür-

kiye’nin ticareti-
nin % 40 ı milli 
gelirin % 45 ini 
karşılayan bir 
şehir. Türki-
ye’de üreten 
şehir maalesef 

15 civarında geri-
ye kalan şehirlere 

bu şehirler destek 
oluyor. Her insan kendi 

çağında yaşar.  Biz o çağları 
yaşadık şimdi gençler bu çağda 

yaşıyor. Ne farkımız var? Bizim gençler-
den ne farkımız var?  O günün imkânları farklıydı 
bugünün imkânları farklı ama içinde yaşadığımız 
dünya aynı. Farklı olan tek şey tecrübemiz. Enerji 
farkımız var. Bizim tecrübemiz gençlerin enerjisi 
ile birleşince ortaya Türkiye’nin güvencesi çıkıyor. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile çok 
uzun zamandan beri Kasımpaşa’dan birbirlerini 
tanıdıklarını anlatan Binali Yıldırım, “Cum-
hurbaşkanı Erdoğan ile İstanbul’un Kasımpaşa 
semtinde oturduğu yıllarda tanışıyoruz. Cumhur-
başkanının futbol oynadığı yıllarda arkadaşlıkları-
nın olduğunu ve Erdoğan’ın İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı olduğu yıllarda kendisine İDO 
şehir hatlarında genel müdür olarak atamasından 
sonra bu günlere kadar geldiğini söyleyen Binali 
Yıldırım, Mezara kadar arkadaşlığımız devam 
edecek.” Dedi. 
“ŞEHİR HASTANELERİNİ YAPARKEN BİZİ ÇOK AĞIR 
ELEŞTİRENLER VARDI, PANDEMİ İLE HEPSİ SUSTU”

Biz ilk Şehir hastaneleri yapmaya başladığı-
mızda bizi çok ağır eleştirenler vardı diyen Binali 
Yıldırım, “Tüm Dünya’da 2 yıldır var olan pan-
demi ile birçok ülke sınıfta kaldı. Bu pandemi 
döneminde biz şehir hastanelerini yaparken bizi 
eleştirenler ne kadar haklı olduğumuzu anla-
dılar ve yaptıkları eleştirileri bıraktılar. Türki-
ye’de Şehir hastaneleri zorlu günlerde çok fayda 
gösterdi.” dedi.
“TÜRKİYE İÇİN 1 ALİ DEĞİL BİNALİ FEDA OLSUN”

Yıldırım sözlerini şöyle sonlandırdı: “Benim 
Başbakanlık dönemimde başımıza gelenler pişmiş 
tavuğun başına gelmez. Yurt dışında operasyonlar, 
terör örgütlerine yönelik Fırat kalkanı, Zeytindalı 
operasyonları ile 15 Temmuz darbe girişimi ve 100 
yıldır devam eden yönetim şeklinin değişmesi 
benim başbakanlık dönemimde oldu.  O dönemde 
inanlar bana diyordu ki kendi koltuğunu bırakmak 
için kendini parçalıyor. Ben o insanlara o dönem 
dedim ki Türkiye’nin geleceği için bir Ali değil bin 
Binali feda olsun.”
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23 Nisan Ulusal Eğemenlik ve Çocuk 
Bayramı Bağcılar’da düzenlenen şenlikle 
dolu dolu kutlandı. İki gün boyunca süren 
şenlik birbirinden renkli etkinlik-
lere sahne oldu. Şenliğin açılış 
töreninde konuşan Bağcı-
lar’ın çiçeği burnunda be-
lediye başkanı Abdullah 
Özdemir “Öncelikle 
çocuklarımızın sonra 
da gençlerimizin 
belediye başkanı 
olacağız” dedi.

Bağcılar Bele-
diyesi ve İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğü, 
salgın sebebiyle iki 
yıldır 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı kutlaya-
mayan çocuklar için 
“Çocuk Şenliği” düzen-
ledi. Bağcılar Meydan’da 
gerçekleştirilen şenliğin açılı-
şına katılan Bağcılar Kaymakamı 
Mustafa Eldivan, iki yıl aranın ardından 
yeniden bayram coşkusunu yaşamanın 
büyük bir mutluluk olduğunu ifade etti.

“ÖNCELİKLE ÇOCUKLARIMIZIN 
BELEDİYE BAŞKANI OLACAĞIZ”

Eldivan’ın ardından konuşan 
Bağcılar’ın çiçeği burnunda 

belediye başkanı Abdullah 
Özdemir, “Öncelikle 

çocuklarımızın sonra 
da gençlerimizin 
belediye başkanı 
olacağız. Büyükleri-
miz de bunu bizim 
ifade ettiğimiz gibi 
memnuniyetle 
karşılıyor. Göreve 
başladıktan sonra 
ilk bayramımızı da 
çocuk bayramı ola-

rak kutlamak yeni 
dönemimizin, yeni 

anlayışımızın bir te-
zahürü olduğunu ifade 

etmek istiyorum. İnşallah 
çocuklarımıza geçlerimize 

yönelik çük güzel hizmetlerin 
yapıldığına şahit olacağız. Bugüne ka-

dar çok önemli hizmetler yapıldı. Yapımı 
devam etmekte olan E-spor merkezi ve 

kütüphaneyle yapılan çalışmaları taçlan-
dıracağız.” dedi.

İlçe Milli Eğitim Müdürü Mustafa 
Yılmaz da bütün çocukların bayramını 
kutladı.
ÖZDEMİR ÇOCUKLARIN EĞLENCESİNE 
ORTAK OLDU

Açılış konuşmalarının ardından bugü-
ne özel okullarda düzenlenen şiir, kompo-
zisyon ve resim yarışmalarında dereceye 
girenlere ödülleri takdim edildi. İlçe 
sakinlerinin yoğun ilgi gösterdiği şenlikte 
ilkokul öğrencilerinden kimi halk oyun-
ları sergileyerek kimileri de koro eşliğinde 
türküler söyleyerek hünerlerini sergiledi. 
Kukla gösterisi, bubble show, jonglör 
gösterisi ve Karagöz-Hacivat oyunu da 
davetlileri mutlu etti. Meydana kurulan 
oyun gruplarında çocuklar gönüllerince 
eğlendi. Bunun yanı sıra kimi çocuklar 
yüzlerini boyayarak kimi de maskot ve 
palyaçolarla birlikte eğlenerek bayramın 
tadını çıkardı. Coşku ve heyecanın hiç 
bitmediği şenlikte Başkan Özdemir de ço-
cuklara eşlik etti. Özdemir onlarla birlikte 
oyunlar oynayıp sohbet etti ve fotoğraf 
çekildi. n KENT YAŞAM

Çatalca’da 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’na 
özel etkinlikler düzenlendi. Bele-
diye Başkanı Mesut Üner konuş-
masında  “Çocuk mutluysa aileler 
mutlu, çocuk mutluysa Çatal-
ca’mız mutlu ve çocuklar mut-
luysa Türkiye’miz mutlu dedik 
ve çalışmalarımızın merkezine 
yarınlarımızın teminatı çocukla-
rımızı ve gençlerimizi konumlan-
dırdık” ifadelerini kullandı.

Etkinlikler kapsamında üç 
gün boyunca Çatalca’da çocuklar; 
şişme oyun grupları, yarışmalar, 
kukla şov, animasyon şov, çocuk 
diskosu, yüz boyuma, maskot-
lar-palyaçolar, çömlek atölye-
si, ebru atölyesi, takı tasarım 
atölyesi, ahşap boyama atölyesi, 
sünger oyuncak atölyesi, masal 
atölyesi, kukla atölyesi, sosis 

balon atölyesi, origami atölyesi, 
akıllı tavşan momo, enstrüman 
atölyesi, mutfak atölyesi, fen ve 
bilim atölyesi, bahçe atölyesi, 
masal atölyesi, DJ Aram ile kara-
oke yarışması, magnet atölyesi, 
hacıyatmaz balon atölyesi, kine-
tik kum atölyesi ve kare takı-
mıyla çocuklara eğlenceli anlar 
yaşatıldı. Velilerde çocuklarının 
mutluluklarına şahit olarak, 
keyifli anlar yaşadılar. 
“ÇOCUKLARIMIZIN YANLARINDA 
OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Çatalca’da üç gün süren 
bayram etkinlikleri sonunda 
açıklama yapan Belediye Başkanı 
Mesut Üner; “Çocuk mutluysa 
aileler mutlu, çocuk mutluysa 
Çatalca’mız mutlu ve çocuklar 
mutluysa Türkiye’miz mutlu 
dedik ve çalışmalarımızın mer-

kezine yarınlarımızın teminatı 
çocuklarımızı ve gençlerimizi 
konumlandırdık. Yarınlarımızın 
teminatı çocuklarımızı eğitim, 
sanat ve spor gibi daha birçok 
alanda asla yalnız bırakmadık ve 
Çatalca’mıza bu manada projeler 
kazandırdık. Sömestr tatili bo-
yunca çocuklarımıza etkinlikler 
organize ettik. Şimdi de Atamı-
zın dünya çocuklarına armağan 
ettiği 23 Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı’nda üç gün bo-
yunca çocuklarımız ve ailelerine 
neşeli anlar yaşadıkları etkinlik 
organize ettik. Çocuklarımız ve 
gençlerimiz için ne yapsak az ve 
yarım kalır. Her zaman yanların-
da olmaya devam edeceğiz. Daha 
nice etkinliklerde buluşmak 
üzere.” dedi. n KENT YAŞAM

Büyükçekmece’den yükselen ses
“Savaşlar dursun, çocuklar ölmesin”

23 Nisan Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’nin kuruluşunun 
102’nci yılı ve Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı’nda Büyük-
çekmeceli minikler tüm dünyaya 
barış mesajı verildi. Türkiye'nin 
Milli Mücadele tarihinde dönüm 
noktası olan Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nin kuruluşunun 102’inci 
yılı ve Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı Büyükçekmece’de adeta 
bir karnaval havasında kutlan-
dı. Pandemi nedeniyle 2 yıldır 
kısıtlı kutlanan 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı, bu 
yıl Büyükçekmece’de büyük bir 
coşku ile kutlandı. Büyükçekme-
ce Belediye Meydanı’nı dolduran 
binlerce çocuk hem gönüllerince 
bayramlarını hem de Ukrayna’da 
devam eden savaş için “Yurtta Ba-
rış Dünyada Barış” mesajı verdi. 
“ÇOCUKLAR AĞLAMASIN” 

İlk olarak Cumhuriyet Mey-
danı’nda Atatürk Anıtı’na çelenk 

bırakan Büyükçekmeceli çocuklar 
daha sonra Büyükçekmece Beledi-
ye Meydanı’ndaki 23 Nisan Çocuk 
Şenliği etkinliklerine katıldı. 23 
Nisan Çocuk Şenliği etkinliklerine 
katılan ve çocukların bayramını 
kutlayan Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Hasan Akgün, düzen-
lenen yarışmalarda başarılı olan 
öğrencilere madalyalarını takdim 
etti. Halk oyunları, bale, modern 
dans gösterileri ve spor gösterileri 
ile 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramını dolu dolu kutla-
yan miniklerin coşkusu görülme-
ye değerdi. Gösteriler sonunda 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
“Yurtta Barış Dünyada Barış” sözü 
ve “Savaşa Hayır” yazan pankart-
ları açarak Ukrayna’daki savaşa 
dikkat çektiler. “Savaşlar dursun, 
çocuklar ölmesin, çocuklar 
ağlamasın” mesajı veren çocuklar 
barış içinde bir dünya mesajı 
verdi. n KENT YAŞAM

Üner “Çocuklar mutluysa aileler de mutlu”

Bağcılar’da 23 Nisan coşkusu tam iki gün sürdü

Belediye Başkanı Özdemir: Önce çocukların başkanıyım
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Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık, ilçede faaliyet gösteren iş insanlarını iftar 
yemeğinde ağırladı. Beylikdüzü’nde yaşama-
nın ve bu kentte iş insanı olmanın her zaman 
bir farklılığı olduğunu belirten Başkan Çalık, 
“Üreten insanların yanımızda olması bizim için 
mutluluk ve onur kaynağıdır” dedi.

Kent ekonomisine değer sağlayan iş insanla-
rı, Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık’ın düzenlediği iftar yemeğinde bir araya 
geldi. Çalık, “Her ilçede mutlaka Afet Koordinas-
yon ve Lojistik Merkezlerinin bulunması gereki-
yor. Olası bir afet durumunda Beylikdüzü’nün 
15 gün boyunca çorbası kaynayacak.” dedi.  
“ÜRETEN İNSANLARIN YANIMIZDA OLMASI 
MUTLULUK VE ONUR KAYNAĞI”

Üretimin artması gerektiğini ve bir kentin 
üreterek çok farklı noktalara geleceğine inandık-
larını kaydeden Çalık, “Beylikdüzü’nde yaşama-
nın ve bu kentte iş insanı olmanın her zaman bir 
farklılığı oluyor. Üreten insanların yanımızda 
olması ise bizim için mutluluk ve onur kaynağı-
dır. Ürettiğimiz şeyleri de dostlarımız görsün, 
bu kentte neler yapıyoruz bilsin istedik. Nerede 
bir yenilik varsa Beylikdüzü Belediyesi olarak biz 
o yenilikleri kente getirmeye gayret ediyoruz. 

Bugüne kadar 157 proje ürettik ve gerçekleştir-
diğimiz projelerin 65 tanesi park. Üç yılda 728 
bin metrekare park alanı kazandırdık. 65 parkın 
haricinde ise 35 tane projemizi de tamamladık. 
Beylikdüzü’nü kamu ahlakı ve kamu vicdanıyla 
yönetmeye ve durmadan üretmeye gayret ediyo-
ruz.” ifadelerini kullandı.
“BEYLİKDÜZÜ’NDE AFETLERİ 
3 MERKEZDEN YÖNETECEĞİZ”

Çalık, “Yaşanabilecek afetler karşısında kı-
rılganlıkları ortadan kaldırabilmemiz gerekiyor. 
Beylikdüzü’nde afet durumunu afet öncesi, afet 
anı ve afet sonrası olarak üçe böldük ve bu üç 
aşamaya özel binalar tasarladık. Marmara Ma-
hallesi’nde Afet ve Acil Durum Yönetim Merkezi-
miz hizmet veriyor. Orada afet öncesi gönüllüleri 
yetiştiriyoruz. Afet anını ise burada Afet Anı 
Koordinasyon ve Lojistik Merkezi’nden yönete-
ceğiz. Afet sonrasını da Yaşam Vadisi içerisinde 
yapmış olduğumuz Beylikdüzü Afet Sonrası 
Barınma ve Lojistik Merkezi’nden yürütece-
ğiz. Orada da yaklaşık 25 bin metrekare kapalı 
alanımız var. Bu kapsamda Beylikdüzü’nde olası 
tüm afetlere karşı hazırız.” şeklinde konuştu. n 
KENT YAŞAM

Çalık: Beylikdüzü
ancak üreterek gelişir
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Av. Sadiye Çelik; Gezi
davasındaki hukuksuzluklar

2013'teki Gezi Parkı eylem-
lerine ilişkin beraat kararının 
bozulmasının ardından Osman 
Kavala’nın da aralarında bulun-
duğu 17 sanıklı davada karar 
çıktı. Mahkeme, Osman Kavala'ya 
ağırlaştırılmış müebbet hapis ce-
zası verdi. Mücella Yapıcı, Çiğdem 
Mater, Hakan Altınay, Can Atalay, 
Mine Özerden, Yiğit Ali Ekmekçi, 
Tayfun Kahraman'a da 18’er yıl 
hapis cezası verilmesinin ardından 
gazetemize değerlendirmede bulu-
nan Av. Sadiye Çelik, Gezi Davası’n-
da ciddi boyutta hukuksuzluklar 
olduğunu belirterek gazetemize 
değerlendirmelerde bulundu. 

 “Gezi Parkı Davası” 28 Mayıs - 
30 Ağustos 2013 tarihleri arasında; 
Taksim Gezi Parkı'na Taksim Yaya-
laştırma Projesi çerçevesinde, Top-
çu Kışlası'nı imar izni olmadan 
yeniden inşa etmesini engelle-
mek için, İstanbul başta olmak 
üzere, Türkiye'nin birçok kentinde 
meydana gelen olayları, bu davada 
yargılanan 16 kişinin organize 
ettiği iddiasına dayalı davadır.  

Bu dava ne zaman başlamıştı, 
süreç nasıl ilerledi? Hatırlayalım.

Dava, 24-25 Haziran 2019 
tarihlerinde  başladı. Osman 
Kavala’nın tutuklu olduğu davada; 
16 sanığın ‘Türkiye Cumhuriyeti 
Hükümetini ortadan kaldırmaya 
teşebbüs’ suçundan yargılandığı 
dava, 18 Şubat 2020’de karara 
bağlandı. Tutuklu sanık Osman 
Kavala’nın da aralarında olduğu 
9 sanığın beraatına karar verildi; 
daha sonradan ise, bu karar, İstan-
bul Bölge Adliye 3. Ceza Dairesi 22 
Ocak 2021’de bozuldu. Bozma ka-
rarının; Osman Kavala aleyhine, 
‘Anayasayı ihlal’ ve ‘Devletin gizli 
kalması gereken bilgileri, siyasal 
veya askeri casusluk maksadıyla 
temin etme’ suçlarından yargılan-
dığı dava ile de birleştirildi.  Gezi 
Parkı olaylarına ilişkin Beşiktaş’ın 

taraftar grubu Çarşı üyelerinin de 
aralarında bulunduğu 35 sanık 
hakkında olan olay ile irtibatlı 
olarak görülerek önce birleştirildi, 
sonra tekrar bu iki dosya ayrıl-
dı.  25 Nisan 2022 tarihindeki 
karar duruşmasında ise, Osman 
Kavala hakkında ağırlaştırılmış 
müebbet hapis cezası verdi. Mü-
cella Yapıcı, Çiğdem Mater, Hakan 
Altınay, Can Atalay, Mine Özer-
den, Yiğit Ali Ekmekçi, Tayfun 
Kahraman’a TCK 312'den yardım 
etme suçundan 18'er yıl hapis 
cezası verilerek, tutuklanmalarına 
yönünde de, heyetteki hakimin 
karşı oyuyla, oy çokluğuyla,  karar 
verildi. 

Kararlar incelendiğinde, 
suçlamalara ilişkin “delil” olarak 
sanıkların telefon görüşmelerini 
gösteren tapelere ve 5271 sayılı 
CMK'nın 140. maddesi uyarınca 
Teknik Araçla İzleme hususunda 
yer verildiği belirtilmiş ise de, 
bu tapeler ‘Suç örgütü kurma ve 
yönetme’ suçuna ilişkin olarak 
verilmesine rağmen, başka bir suç 
kapsamında da delil gösterilmesi 
hukuka aykırıdır. Bununla birlikte, 
Yargıtay içtihatları ve hukukun en 
genel prensibi olan “Yasak ağacın 
meyvesi yasaktır” ilkesi gözardı 
edilerek, hukuki olmayan deliller 
ile karara gerekçe oluşturulmaya 
çalışıldığı kanaatindeyim.  İşin 
ilginç yanı; kararı incelediğimde, 
mahkeme tarafından da, tapelere 
ve teknik izlemeye yönelik karar-
ların, tek bir suça ilişkin olduğu, 
diğer suçlara ilişkin bu kararların 
alınmadığı bu hususlar açıkça 
kararda belirtilmiştir. 

Bir an için; her suça ilişkin ayrı 
ayrı tape kayıtlarının ve teknik 
takibe yönelik kararların olduğu 
düşünülse dahi, belirtmek isterim 
ki, hiçbir suretle dosyada katalog 
suç ayrımı dahi yapılmadan, 
katalogda yer almayan suçlardan 

iletişimin dinlenmesi dahi yine 
hukuka aykırı olacaktır. 

Hukuk devleti çiğnenmiştir
Anayasa ile güvence altına 

alınan “hukuk devleti” ilkesi 
çiğnendiği gibi; delil elde etme 
yöntemi olan CMK’nın iletişimin 
denetlenmesi,  teknik takibe 
ilişkin hükümler de adeta yerle bir 
edilmiştir. Bir delil; hukuka aykırı 
delil ise, sanık aleyhine kullanı-
lamaz. Bununla birlikte, somut 
deliller ile desteklenmeyen ve 
kanıtlanmayan hiçbir tape sanığa 
yönelik cezaya esas alınmaması 
gerekir. 

Davada; hukuka aykırı deliller 
dışında, “adil yargılanma” hakkı 
yok sayılmıştır. Tanık; güvenlik 
sebebiyle duruşma salonu dışında 
ve sanıklar ile müdafilerin yoklu-
ğunda dinlenilirken,  tanığa soru 
sorma hakkı tanınmamıştır.

Mahkeme; gezi olaylarına 
finansal destek olmadığını, somut 
bir şekilde tespit etmesine ve 
dosyada rapor olmasına rağmen, 
bu hususta sanık lehine değerlen-
dirmeye esas almamıştır. Kararda; 
kaçak sanıklardan birisinin “Mese-
le gezi parkı değil arkadaş sen hala 
anlamadın mı?” tweetine yer veril-
diği, tiyatro oyunu ile bu olayların 
provasının yapıldığı ibareleri de 
görülmektedir. Mahkeme tarafın-
dan; çevre hareketi olarak başlayan 
bu olayların sabote edildiği algısı 
ile daha önceden tiyatro oyunu ile 
tanımlandığı, ancak sonrasında 
sabote edildiği algısına dayalı 
olarak yukarıda kısaca bahsettiğim 
hukuka aykırı deliller nazara alı-
narak ve her türlü şüpheden uzak, 
somut deliller olmadan hukuksuz 
kararlar verilmiştir. 

Hukuk olmadan demokrasi, 
demokrasi olmadan millet egemen 
olmaz. Unutulmamalıdır ki, ada-
let bir gün herkese lazım. 

#GeziSusturulamaz
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Ataşehir’de uzun yıllardır 
devam eden imar problemiyle 
alakalı gazetemize konuşan 
CHP Ataşehir İlçe Başkanı Celal 
Yalçın, sorunun kaynağının 
İBB’nin AK Parti yönetimin-
deyken Ataşehir’e partizanca 
yaklaşması olduğunu iddia etti. 

Ataşehir’de yıllardır devam 
eden imar problemiyle alakalı 
Kent Yaşam’a konuşan CHP 
Ataşehir İlçe Başkanı Celal 
Yalçın, sorunun kaynağının AK 
Parti’nin partizanca yaklaşımı 
olduğunu iddia etti. Yalçın, 
Ataşehir’de halkın tercihinin 
her zaman CHP’den yana oldu-
ğunu ve bu yüzden AK Partili 
İBB yönetiminin imar planla-
rını onaylamayarak deyim ye-
rindeyse halkı cezalandırdığını 
öne sürdü.  Yalçın, bu duru-
mun 2019’da tersine döndüğü-
nü belirterek “2019’da halk İBB 
yönetimini CHP’ye verdikten 
sonra Ataşehir imar konusunda 
rahatladı. Geride bıraktığı-
mız 3 yıl içinde Ataşehir’in 6 

mahallesinin imar planları İBB 
meclisinden onaylanarak uygu-
lamaya açıldı’’ dedi.
“BİZİM İÇİN ÖNEMLİ OLAN 
HALKIMIZA HİZMETTİR”

Yalçın, 2009-2019 arasında-
ki 10 yıllık süreçte yılına kadar 
Ataşehir’de birçok mahallede 

imar planının, siyasi olarak 
engellediğini ifade ederek, 
“Barbaros ve Yeni Sahra mahal-
lelerinde imar planı başvurula-
rımıza bir türlü cevap vermeyen 
İBB, 2019 seçimlerinden bir ay 
önce apar topar planları onay-
ladı. Her ne kadar AK Parti’nin 
projesi gibi lanse edilse ve se-
çim malzemesi olarak kullanıl-
mak istense de biz imar plan-
larının çıkmasına sevindik. 
Çünkü bizim için önemli olan 
halkımıza hizmettir.” dedi.
“GEÇMİŞİN EKSİĞİNİ KAPATMA-
YA ÇALIŞIYORUZ”

Yalçın, “Her ne kadar 
Ataşehir’de hızla imar planları 
çıkarılmaya çalışılsa da şunu 
söylemek zorundayız; Ataşe-
hir’de hala imar sorunu var. 
Bunun nedeni de önceki İBB 
yönetiminin bölgeye bakışı ve 
siyasi tercihlerinden kaynaklı. 
Bugün bunu aşmanın, birlik-
te hareket etmenin önemini 
görüyorum.” dedi.  n SIDIKA 
BAYLAN / KENT YAŞAM

“Ataşehir’in imar sorununun kaynağı
AK Partinin partizanca yaklaşımıdır”
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Silivri Belediyesi 
tarafından düzenlenen 
Edirne gezisinin ikincisi 
gerçekleştirildi. Geziye 
katılan bin 250 Silivrili 
kadın gün boyu tarihi 
mekânları ziyaret etti. 
Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz “Kadın 
mutluysa bütün şehir, 
bütün toplum, bütün 
ülke mutludur” dedi. 
Ziyaretler sonrası hep 
birlikte oruç açıldı.

Silivri Belediye Baş-
kanı Volkan Yılmaz’ın 
eşi Ezgi Yılmaz ile birlikte katılarak 
kadınları yalnız bırakmadığı geziye 
ayrıca Belediye Başkan Yardımcısı 
Emre Sarısaltıkoğlu, belediye meclis 
üyeleri Sultan Aşkın, Filiz Güler ve 
Ülkenur Büke katıldı.
“KÜLTÜR GEZİLERİMİZ 
DEVAM EDECEK”

Edirne gezisi iftar programında 
konuşan Silivri Belediye Başkanı Volkan 

Yılmaz, etkinliğe katılan kadınların 
23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı da kutladı. “Biz yola çıkar-
ken ‘Mutlu Silivri’ demiştik.” diyerek 
konuşmasını sürdüren Yılmaz, “En 
önemlisi ‘Kadın mutluysa bütün şehir, 
bütün toplum, bütün ülke mutludur.’ 
demiştik. ‘Hep siz kadınlarla beraber, 
hep sizin yanınızda olacağız, yol yü-
rüyeceğiz.’ Çünkü Türk kadını özveri-
nin, fedakârlığın, çilenin adı olmuş, 
Kurtuluş Savaşında cephede sırtında 

mermi taşımış, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün muasır medeniyetler seviye-
sinin üzerine çıkacak olan Cumhuriyeti 
emanet ettiği gençleri yetiştirmiş. Onun 
için biz Silivri’de kadına dokunacağız, 
onlarla hep birlikte olacağız, onların 
çocuklarına yatırım yapmaya devam ede-
ceğiz. Sizlerle hep beraber daha güzel bir 
Silivri için, marka ve mutlu bir şehir için 

hep beraber çalışacağız. Bu tür gezileri 
çok özlediğinizi ve sevdiğinizi biliyoruz. 
Bu sebeple çok kısa bir zamanda Türki-
ye’de gezilmesi görülmesi gereken yerleri 
hep beraber gezeceğiz.” dedi.

Edirne gezisinde rehberler eşliğin-
de tarihi mekânları ziyaret ederek gün 
boyu oldukça eğlenceli vakit geçiren 
Silivrili kadınlar; Selimiye Camii, Se-

limiye Arastası, Bedesten, 2. Bayezid 
Külliyesi, Üç Şerefeli Cami, Kaleiçi 
Tarihi Alipaşa Çarşısı, Tarihi Meriç 
Köprüsü ve el sanatları mağazalarını 
gezdi. Silivri Belediyesi tarafından 
verilen iftar yemeğine katılan gezi 
kafilesi,  Volkan Yılmaz’a teşekkür 
ederek teravih namazının ardından 
Silivri’ye döndü. n KENT YAŞAM

Yılmaz “Kadın mutluysa bütün ülke mutludur”
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